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П Р О Т О К О Л 

№3 

 
От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 19.12.2023 година, от 

13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  32. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 общински съветници. 

По уважителни причини отсъства общинският съветник Ивайло Хъневски. 

В хода на заседанието се включи общинския съветник Валентин Василев. 

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград; г-жа 

Полина Иванова-зам.-кмет на Община Разград; г-жа Хабибе Расим – зам.-кмет на 

Община Разград; г-жа Ралица Костова – Председател на ОИК Разград, представители на 

общинска администрация, кметове на кметства и журналисти.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

За днешното заседание са се регистрирали 31 общински съветници. Подадено е 

уведомление от един общински съветник по уважителни причини, че ще отсъства. Така 

че, имаме необходимия кворум да започнем заседанието и да вземаме валидни решения.  

Секретар на днешното заседание ще бъде господин Михаил Тодоров от групата на 

„ГЕРБ“. 

Преди да пристъпим към дневния ред и неговото приемане, имаме една официална 

част, която трябва да изпълним съгласно чл.32 от ЗМСМА, а именно: Постъпило от ОИК 

Решение №241-МИ от 01.12.2023 г., с което на основание чл.30, ал.4 от ЗМСМА 

предсрочно са прекратени пълномощията на общинския съветник Хабибе Кязим Расим и 

е обявена за избрана за общински съветник следващата в листата Адевие Мехмед 

Алиева. За да възникнат правомощията на новия общински съветник, той трябва да 

положи клетва пред общинския съвет. Затова аз първо давам думата и каня на трибуната 

госпожа Ралица Костова-председател на Общинската избирателна комисия в Разград, за 

да протече решението на комисията.  

 

Г-жа Ралица Костова - Председател на ОИК Разград 

Уважаеми дами и господа, 

В Общинска избирателна комисия Разград е постъпило писмо от председателя на 

Общински съвет-Разград с вх.№243/01.12.2023 г. с приложено писмо Уведомление от 

кмета на Община Разград господин Добрин Добрев относно: сключен трудов договор и 

възникнало трудово правоотношение с общинския съветник Хабибе Кязим Расим от 

листата на ПП „ДПС“, и назначаването и за заместник кмет по Устройство на 

територията в Община Разград, считано от 01.12.2023 г. На основание чл.87, ал.1, т.24 

във връзка с чл.458 от Изборния кодекс и чл.30, ал.4, т.4, ал.5 изречение първо и ал.7 от 

ЗМСМА, писмо от председателя на общинския съвет, ведно с уведомление от кмета на 

Община Разград и въз основа на получените данни от протоколите на СИК, и обявеното 

разпределение по кандидатски листи съгласно методика за определяне на резултатите от 

гласуването, и разпределяне на мандатите при избори за общински съветници ОИК-
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Разград реши: Прекратява предсрочно пълномощията на общинския съветник госпожа 

Хабибе Кязим Расим от ПП „ДПС“- обявена за избрана с Решение №193-МИ от 

30.10.2023 г. поради назначаването й за заместник кмет на Община Разград, като анулира 

и издаденото й удостоверение за избран общински съветник. Обявява за избрана за 

общински съветник следващата в листата на ПП „ДПС“ госпожа Адевие Мехмед Алиева. 

Честито госпожо Алиева, заповядайте.  

 

/Госпожа Ралица Костова връчи удостоверението за избор на общински съветник 

на Адевие Мехмед Алиева/. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Призовавам всички общински съветници да станат, а госпожа Алиева да повтаря 

след мен клетвата.  

 

„Заклевам се в името на Република България, да спазвам Конституцията и 

законите на страната и във всичките си действия да се ръководя от интересите на 

гражданите от община Разград, и да работя за тяхното благоденствие. Заклех се!“ 

 

/Бурни ръкопляскания в залата/. 

 

/След полагането на клетвата по Силата на Закона в присъствието на 

представителите на местната общност, на председателя на Общинска избирателна 

комисия Адевие Алиева подписа клетвения лист/. 

/Клетвения лист е приложен към протокола/. 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Съгласно предварително обявения проект за дневен ред за днешното заседание, той 

включва две точки: 

1. Докладни записки; и 

2. Текущи. 

Видели сте по имейлите, че беше разпратена докладна записка по извънредния 

способ, тя е и на вашите банки. Формално, като председател на общинския съвет, аз 

правя предложение за нейното включване в дневния ред, а докладната записка е от: 

Галина Милкова Георгиева-Маринова, Левент Али Апти, Стоян Димитров Ненчев, 

Радиана Ангелова Димитрова, Елка Александрова Неделчева – общински съветници в 

Общински съвет-Разград относно: Осигуряване на еднократна финансова помощ за 

подпомагане на лечението на Мартин Михайлов Христов от гр.Разград.  

Моля, за вашите мнения и становища по предложението да бъде включена по 

извънредния способ на основание чл.58 от Правилника посочената докладна записка. Не 

виждам. Тогава режим на гласуване. Гласуваме за включване на посочената докладна 

записка в днешния дневен ред. 

 

С 32 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, включването на 

докладна записка с вх.№508 се приема. 

 

И сега ако няма други предложения по дневния ред, подлагам на гласуване… 

Виждам, че има и друго предложение. Господин Монев, имате думата.  

 

Г-н Калоян Монев – „МИР, Кауза Разград“ 
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Аз имам въпрос, госпожо председател.  

Уважаеми колеги, с влязло в сила решение от 18.09.2023 г. общинския съвет в 

Разград е взел решение, с което задължава кмета на Община Разград да внася 

информация за предприетите действия от общината и държавата по решаване на 

проблема със смрадта в Разград на всяко редовно заседание на Общински съвет-Разград 

до окончателното му решаване. Въпроса ми към Вас е: информацията, която кмета на 

общината дължи на общинския съвет в точка „разни“ ли ще бъде разгледана?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Информацията е предоставена от общинската администрация и ще бъде разгледана 

в точка „текущи“.  

 

Г-н Калоян Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други предложения по дневния ред? Не виждам такива. Моля, режим на гласуване. 

Гласуваме дневния ред в цялост.  

 

С 32 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, дневният ред се 

приема.  

 

Г-н Стоян Ненчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

За процедура, госпожо председател. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Ненчев, заповядайте за процедура. 

 

Г-н Стоян Ненчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Предлагам по така утвърдения дневен ред и докладни записки, които следва да 

бъдат разгледани, да разгледаме най-напред докладната записка с вх.№508, която беше 

включена сега в дневния ред. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Постъпило е процедурно предложение за изместване на докладната записка, която 

влезе по извънредния способ, като първа. 

Господин Монев, и Вие ли процедурно предложение имате?  

 

Г-н Калоян Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Да. Аз също правя процедурно предложение. 

Колеги, имаме две идентични докладни записки, касаещи един и същи проблем. 

Едната е с въпросния вх.№508, другата е с вх.№499. Правя процедурно предложение – 

наистина да ги изместим в началото и да ги разгледаме заедно, тъй като решенията 

касаят един и същи проблем. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. Други становища-процедурни? Ако не, ще подложа на 

гласуване двете постъпили такива. А именно, като първа да бъде разгледана докладна 
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записка с вх.№508/18.12.2023 г. И тъй като има връзка между двете предложения, 

второто такова е – те да бъдат разгледани заедно с докладна записка с 

вх.№499/11/12.2023 г.  

Подлагам на гласуване това предложение. Първото. Най-напред по постъпване.  

 

С 30 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, процедурното 

предложение на общинския съветник Стоян Ненчев се приема. 

И сега подлагам на гласуване второто постъпило предложение за съвместното им 

разглеждане заедно с докладна записка с вх.№499/11.12.2023 г. Моля, режим на 

гласуване. 

 

С 15 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 3, процедурното 

предложение на общинския съветник Калоян Монев не се приема. 

 

Пристъпваме към изпълнение на така приетия дневен ред.  

 

ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№508.  

Докладна записка от Галина Милкова Георгиева Маринова. Левент Али Апти, 

Стоян Димитров Ненчев, Радиана Ангелова Димитрова и Елка Александрова Неделчева 

– общински съветници в Общински съвет-Разград. 

Относно: Осигуряване на еднократна финансова помощ за подпомагане на 

лечението на Мартин Михайлов Христов от град Разград.  

Кой от вносителите ще ни представи докладната записка?  

 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Господин Антон Монев не говори на микрофон.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Аз ще представя докладната записка в такъв случай. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Благотворителната кампания „Заедно за Марти“ набира средства за лечение на 

тийнейджър с онкологично заболяване в чужбина. Същата е организирана от неговата 

майка -  Десислава Иванова Михнева. 

В края на месец Ноември 2021 г. синът й 18-годишния Мартин е диагностициран с 

рядък вид тумор на гръбначния стълб - параспинален ПНЕТ /разновидност на Сарком на 

Юинг/. През месец Декември 2021 г. е извършена неврохирургична операция по 

спешност в УМБАЛ „Св. Марина“ гр. Варна, поради парализиране на детето от кръста 

надолу. Започната е химиотерапия в същото здравно заведение и били проведени пет 

броя курса на лечение.  

В средата на месец Април 2022г. се установява, че туморът не се е повлиял от 

лечението, появили са се вече и метастази и било предложено да се продължи с 

химиотерапия без ясна прогноза. Липсата на качествено и адекватно лечение е накарало 
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майката Десислава Михнева да потърси алтернативен вариант в чужбина, като клиника в 

Истанбул реагира много бързо и е предложила комплексна методика на лечение и дава 

надежда, че детето може да се спаси. На 21.04.2022 г., Марти е започнал лечението си 

благодарение на хилядите добри хора, които са се отзовали на призива за помощ в 

течащата междувременно благотворителна кампания за събиране на средства. 

Проведени са били шест броя венозна химиотерапия, четири основни курса 

лъчетерапия, единични вливки и орална химиотерапия. Престоят им в Истанбул е 

продължил близо година. В края на месец Март 2023 г., Мартин е претърпял извънредна 

операция, перфорация на тънкото черво. Причината за появата на отвора е приложената 

за лечението на тумора тежка химиотерапия, както и дългосрочната употреба на 

останалите медикаменти. След операцията в началото на месец Април 2023 г. С неговата 

майка са се прибрали в България и Мартин продължил лечението на орална химия в 

къщи до следващата контрола.  

В началото на месец Юни 2023 г., в клиниката в Република Турция при контролни 

образни изследвания са установени малки по размер новообразувани метастази в белите 

дробове. Това е наложило оставане за лечение в болницата, като е назначено лечение с 

венозна химиотерапия и нов вид таблетки орална химиотерапия. До сега са направени 

две химиотерапии, като са планирани най-малко шест химиотерапии и всичко зависи от 

контролните образни изследвания, които ще се правят периодично.  

Понастоящем лечението на Мартин Михайлов Христов продължава в град 

Истанбул, Република Турция . Неговата майка Десислава Иванова Михнева 

няколкократно е отправяла молба за финансова помощ за лечение на нейния син както 

към Община Разград и Областна администрация Разград, но досега отпусната сума е 

недостатъчна. 

Нека в навечерието на предстоящите празници да проявим своята съпричастност, 

водени от най-голямата отговорност – грижата за децата. Каузата за набиране на 

средства за лечението на Мартин Михайлов Христов, обединява всички в името на 

детското здраве и ни дава възможност да проявим съпричастност към съдбата на 

изпадналите в беда деца и техните семейства. Спасяването на човешки живот и 

милосърдието е една от основните причини, които карат хората да бъдат съпричастни и 

да даряват. Помощта за лечението на деца в нужда дава обществена вяра, смисъл и 

надежда. Дава търпение да устоиш и да се пребориш с повратностите на съдбата. 

Морално задължение за всеки един човек е да дарява. 

Безспорно осигуряването на допълнителна финансова помощ ще подпомогне 

лечението на Мартин и това ще бъде  знак на съпричастност от страна на Община 

Разград и Общински съвет - Разград.  

Налице са и условията за  допускането на предварително изпълнение на 

настоящето решение. Касае се за осигуряване на живота и здравето на гражданин на град 

Разград и осигуряването на спешни жизненоважни потребности, а именно неговото 

навременно лечение, като от закъснението на изпълнението може да последват 

значителни и трудно поправими вреди. 

С оглед гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, на основание чл.60, ал.1 от 

Административно-процесуалния кодекс, предлагам следния проект на решение на 

общински съвет: 

1. Общински съвет – Разград препоръчва на всички общински съветници и 

ръководството на община Разград да дарят част от възнагражденията си като 

съветници/ръководство на общината, съответстваща на минимум 250 лв. /двеста и 
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петдесет/ лева за подпомагане на лечението на Мартин Михайлов Христов от град 

Разград, като за целта подпишат декларация, която е неразделна част от настоящата 

докладна записка.  

2. Общински съвет – Разград одобрява финансова помощ за подпомагане на 

лечението на Мартин Михайлов Христов от град Разград и дава съгласие община Разград 

да дари парична сума в размер на 6000.00 лв. /шест хиляди лева/, която да бъде 

преведена по посочената банкова сметка на името на Мартин Михайлов Христов. 

Финансовият ресурс да бъде осигурен от бюджета на Община Разград. 

3. На основание чл.60, ал.1 от Административно-процесуалния кодекс, допуска 

 предварително изпълнение на настоящето решение.  

4. Възлага на кмета на община Разград да изпълни незабавно  решението.  

Следват стандартните неща, да се изпрати на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

И тъй като се допуска предварително изпълнение, решението подлежи на 

оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен съд Разград, а 

разпореждането, с което се допуска предварително изпълнение, може да се обжалва чрез 

административния орган пред съда в тридневен срок от съобщаването му, независимо 

дали административният акт е бил оспорен или не. 

Завърших.  

Това е докладната записка. Сега ви давам думата за становища, мнения, 

съображения или предложения. Имате думата.  

Давам думата на господин Милен Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви. 

Аз имам предложение: сумата да бъде минимум 500 лв., която да се дари от 

общинските съветници. И сумата, която да бъде дарена от Община Разград да бъде 15 

000 лв. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. Само ако може и в писмен вид.  

Други становища и мнения? Господин Монев, имате думата.  

 

Г-н Калоян Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Имам няколко въпроса към вносителите. Първия ми въпрос е, някой от тях 

разговарял ли е последните седмици с майката на Марти и какво са обсъдили с нея?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

От името на вносителите, аз мисля, че няма как да отговори един, всеки един от тях 

трябва да отговори, ако желае. Така че, аз лично мога да кажа, че в последните 1-2 

седмици многократно сме общували с майката по месинджър. Това е моят личен отговор, 

останалите вносители ако желаят да отговорят на въпроса, имат думата и те.  

 

Г-н Калоян Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Явно няма.  

Следващия ми въпрос е, уважаеми колеги, на постоянната комисия по законност 

беше разгледана докладна записка с вх.№499 по отношение на абсолютно същия 

проблем, която докладна записка е изкопирана едно към едно от сегашните вносители на 
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тази докладна записка с леки подобрения и нюанси в нея, касаещи един безвъзмезден акт 

свързан с дарение от страна на общинските съветници, което е право на всеки един от 

нас да го извърши тъй както прецени. Разбира се, ние не можем да задължим никого да 

го направи, можем да направим само препоръка, което адмирирам от страна на 

вносителите. Но освен, че са изкопирали едно към едно докладната записка, на 

постоянната комисия по законност бяха поставени редица въпроси, как точно е 

определена сумата за тази безвъзмездна помощ, която трябва Община Разград да плати, 

дали е разговаряно с майката, колко струва лечението до момента, какво се предвижда 

занапред като лечение, колко ще струва това бъдещо решение. Изобщо въпроси свързани 

с живота и здравето на едно дете от Разград, което за съжаление порасна в болничните 

стаи, а не в образователните заведения на общината. И затова въпроса ми към 

вносителите е, как точно изчислиха сумата от 6000 лв., която Община Разград да дари по 

сметката на Мартин?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Госпожа Неделчева от името на вносителите иска думата. Имате я.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Благодаря.  

Аз мисля, че няма толкова голямо значение коя докладна коя е копирала. Важен е 

крайният резултат. И колеги наистина това, което нееднократно сме имали като 

информация какво се случва с Марти, предизвиква във всеки един от нас съчувствие, 

съпричастност. Няма как да не бъде така. Става въпрос за живота и здравето на едно 

дете, вече един тийнейджър. Лично аз, може би много повече от всеки в тази зала 

разбирам, през какво преминава семейството на Марти. Защото за съжаление преди 

години имахме, слава Богу не точно такъв проблем в семейството, наложи се да чукаме 

на много врати, да обикаляме много болници, много клиники, да дадем страшно много 

пари за изследвания-скъпи, лекарства, слава Богу справихме се сами. Но въпреки всичко 

аз се възхищавам от волята и упоритостта на тази майка, която не се отказва, която търси 

различни възможности, за да финансира това скъпоструващо лечение, което дай Боже 

наистина да помогне на Марти. Всички бяхме свидетели на редица благотворителни 

инициативи, които се проведоха в Разград, в помощ на Марти. Всички ние по един или 

друг начин сме се включвали в тези благотворителни инициативи, общината също в 

рамките на правомощията, които имаше, също помогна. Виждам обаче, поразровихте се 

така в интернет за допълнителна информация и видях, че през месец октомври, ако не се 

бъркам може би беше 6-ти октомври или 8-ми октомври, няма значение точната дата, 

една Фондация „Павел Андреев“, от тази фондация е прехвърлена сумата от 33000 лв. 

също за лечение на Марти, за което поздравления за тази фондация. За съжаление обаче, 

след като дълго време така търсих из интернет, не можах да открия информация за това – 

дали и по какъв начин държавата и държавните институции са подкрепили лечението на 

това дете. Както знаем и в Закона за здравето, и в редица други нормативни документи е 

упоменато, че държавата се грижи да осигури условия за здравето и живота на 

гражданите на тази страна. Жалко за такава държава, в която, както виждаме в 

последните седмици, могат да се извадят от бюджета стотици хиляди левове, за да се 

разрушава един паметник и в същото време не могат да се намерят начини и средства, 

най-вече средства, начина и формата, под която да бъдат предоставени за лечение на 

подобни такива случаи какъвто в момента е на нашето внимание.  
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Колеги, убедена съм, че всичко това буди много емоции в нас, но най-напред 

трябва да се замислим, че ние като общински съветници сме изпратени от нашите 

избиратели в тази зала, за да вземаме решения не само под влияние на емоции, но най-

вече да бъдат разумни и отговорни решения. И ние сме тези, които трябва да насочват 

кмета, и ръководството на общината, средствата на разградските данъкоплатци да бъдат 

харчени отговорно, разумно и най-вече справедливо. Защото, за съжаление, още десетки 

са, а може би и повече хората от Разград, които имат нужда от скъпоструващо лечение. И 

тук е резонно всеки от нас да си отговори на въпроса – дали ще можем в бъдеще да 

отговорим по същия начин на исканията, които ще бъдат внесени и в общинския съвет, и 

при кмета на общината, и съответно да стигнат до нас в тази зала. Едва ли, колеги. 

Защото общинския бюджет е ограничен. Той е длъжен да обезпечи всички други нужди 

на хората от Разград и не можем да превръщаме общинския бюджет само в един 

благотворителен фонд. За съжаление е така, колкото и да ни се иска да гласуваме тука 

сума, която би осигурила за по-дълъг период да осигури лечението на Марти и други 

нуждаещи се, няма как това да се случи. Затова считам, че предложението, което правим 

в тази докладна, която в момента разглеждаме е по-справедливо и по-разумно. Ние като 

общински съветници да дадем личния си дял в подкрепа на Марти, а не само да 

разчитаме на общинския бюджет. И считам, че това ще бъде едно по-справедливо 

решение. Затова колеги, наистина се надявам, че всички в тази зала независимо кой коя 

докладна е внесъл, кой от коя политическа сила е, ще подкрепим точно тази докладна, за 

да е видно, че ние също като хора заставаме зад тази кауза, а не само с гласа си – да 

отпусне общината съответната сума, която беше предложена в докладната от другите 

колеги. И така е много лесно да прехвърлим ангажимента единствено на общинския 

бюджет.  

И аз правя и едно предложение за допълнение към докладната. Предлагам като 

трета точка да бъде включено: Препоръчва на кмета на общината да бъдат актуализирани 

и допълнени правилата за еднократна помощ за лечение на жители на Община Разград за 

2024 г. Тъй като е видно, че те се нуждаят наистина от актуализация. Сумата, която до 

сега е записана в тези правила вече е крайно недостатъчна, имайки предвид инфлацията 

и повишаващите се цени – и на лекарства, и на различни медицински процедури. И 

считам, че е редно това да бъде направено за следващата година и за следващия бюджет. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Ще Ви помоля само и в писмен вид предложението, госпожо 

Неделчева.  

Господин Апти иска думата, след това господин Антон Монев.  

Заповядайте, доктор Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви, госпожо председател.  

Вземам думата и като съвносител, ще започна с отговор, който отправям към 

господин Монев след като попита дали е водена кореспонденция, да водена е. Без да 

влизаме в подробности. Наясно сме, че на първо време терапията струва над 95 х.евро. 

Поинтересувахме се, взехме информация и от финансовия ресорен кмет – каква сума 

може да отпусне Община Разград, да осигури по-точно казано, в края на тази година. И 

след като разбрахме, че общината не разполага с нужната сума и тогава ние 

съвносителите предложихме с активното участие от страна на общинските съветници, 

както и кмета и заместник кметовете, и както виждате и самото решение, което 
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предлагаме минимума е 250 лв., а всеки вече както сметне за нужно може да попълни 

тази декларация. И наистина ще се получи над 15000 лв., ако всичко се осъществи както 

е предвидено в тази докладна записка. Това искам само да допълня. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря, доктор Апти.  

Сега давам думата на господин Антон Монев.  

 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Аз искам да започна с това, че в крайна сметка се радвам – кой бил пръв, кой каква 

политическа сила е, няма никакво значение. Въпроса е, че пред себе си държа едно 

писмо, което майката на Мартин 4 дена писа в болничната му стая, което получих снощи 

когато беше готово и мислех да го прочета при разглеждането на нашата докладна 

записка, но явно ще трябва да съкратя варианта му по тази. То е най-актуалното. Тази 

жена е започнала да пише до Община Разград на 17-ти февруари 2023 г., преди 10 

месеца. Ние сме втория общински съвет, който разглежда. Тази жена идва и на комисии, 

идва и на сесия, изказва се и чак сега отпускаме средства. Не знам колко хиляди са 

необходими, но Десислава ми е написала, че към момента са изхарчени 708 000 лв., от 

които 571 000 лв. от дарителската сметка, 137 000 лв. от личната сметка. Нещо, което ми 

направи впечатление в докладната записка, просто евентуално да се помисли дали не е 

сгрешено от вносителите. Т.1. 1. Общински съвет – Разград препоръчва на всички 

общински съветници и ръководството на община Разград да дарят сумата посочена, като 

подпишат декларация, неразделна част от настоящата докладна записка. Не знам 

вносителите обръщали ли са внимание на декларацията и нейното съдържание, ама тя не 

се отнася за ръководството на Община Разград. Това е декларация, в която пише: 

Долуподписаният така и така, възнаграждения за положен труд като общински съветник. 

Не трябва ли да има, нещо да се допълни тука, или като ръководител в Община Разград. 

Защото в същото време в т.1. се цитира ръководството, а декларацията е само по 

отношение на общински съветници. Това е едното. Второ, което мога да посъветвам, 

което тази сутрин го установих във връзка с професионалната си работа по наказателни 

дела. Нали тази информация ще се даде на счетоводството, тези декларации, за да 

преведат съответните суми. Обърнете внимание на основанието за плащане и по двете 

сметки, пише само „дарение“. Сега, направих си труда да извадя извадка от Закона за 

местните данъци и такси, който казва, че в чл.44, ал.1 – че даренията се облагат. Ако това 

основание за плащането остане само „дарение“ по Закона за местните данъци и такси то 

подлежи на събиране на местен данък, който реално ще трябва да е към Община Разград, 

защото получателя е наш гражданин. Съветвам ви вносителите да направите промяна, 

като в основанието да се напише – „дарение за лечение, тире освободено от местен данък 

на основание чл.48, ал.1, т.2 ЗМДТ“, за да може ако недай си Боже някой ден срещу това 

лице, дали Мартин или майка му има някаква проверка, прокуратура ли ще е, НАП ли ще 

е, КОНПИ ли ще е, от основанията на тези парични преводи да става ясно, че те са за 

лечението на това дете и да се посочи основанието от Закона за местните данъци и такси 

чл.48, ал.1, т.2. Дали ще го направите вече, ваша преценка.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Ако и Вие го направите в писмен вид, ще се произнесе общинския съвет.  

 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 
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Това е препоръка.  

Между другото обърнете внимание, чл.48, сега тука за юристите на общината 

предполагам са започнати. Чл.48, ал.4 от Закона за местните данъци и такси казва между 

другото, освобождаването по ал.1, т.2 какъвто е реално този вид дарение е „при условие, 

че лицето представи договор за дарение, от който е видно, че дарението е направено за 

лечение или технически помощни средства“. Съветвам ви, освен към тази декларация, да 

не се бърза да се пише втори формат с това основание на паричния превод ами да се 

направи някакъв договор въобще с всички общински съветници, които са дарили 

средства и майката на това дете, да бъде подписан, за да си нямаме проблеми. Аз чета 

закона, който както иска да го тълкува.   

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Някой има ли желание да отговори на поставените въпроси? Госпожа Полина 

Иванова.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз не да отговоря. Съгласна съм, че е редно да направим договор за дарение, след 

като получим всички декларации и обобщим сумата. Предлагам договора за дарение да 

бъде един, от името на всички общински съветници, които ще се подпишат на следващо 

заседание, а това беше с цел улеснение, за да може превода да бъде, най-вече да се случи 

бързо и с един превод възнагражденията, не 33-ма съветника, 5-6 човека, колкото сме 

ръководството да правим отделни преводи. Единствената цел беше да стане максимално 

бързо самия превод към майката. А договор за дарение, съм напълно съгласна и поемам 

ангажимент, че ние ще направим такъв договор за дарение, който ще ви бъде 

предоставен после за подпис. Естествено и от името на майката.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Ненчев. Имате думата.  

 

Г-н Стоян Ненчев – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Аз считам, че трябва да положим усилия в рамките на тази сесия да се съобразим с 

това разумно предложение на колегата Антон Монев. Касае се само за добавяне на един 

текст към декларациите, който може да бъде допълнен и сега докато работим по другите 

точки от дневния ред. Защо е важно да стане днеска? Защото, ако го оставим за 

следващата сесия, не знам кога ще бъде тя през януари, но няма да бъде първите дни на 

януари. Тогава да го подпишат общинските съветници, та след това да се предава на 

администрацията, след това да се правят преводи. Сега всеки ден е важен и ако ще 

предоставяме такива парични средства, добре е да го направим така, че до края на 

декември те да постъпят по предназначение. Или моля администрацията, да направи 

необходимата организация и господин Дурльов да помогне, тези декларации, които ги 

имате на компютрите да бъдат с допълнен текст в смисъл на направеното предложение и 

нашето звено веднага ще ни ги раздаде. И до края на тази сесия да приключим с този 

въпрос. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Разумно предложение, което смятам, че можем да осъществим в 

хода на заседанието и да приведем декларациите в съответствие с направените 

предложения.  

Други становища по докладната записка? Господин Джипов, имате думата. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви. 

Уважаеми колеги, хубаво е, че колегите от „БСП“, „ДПС“ и „ГЕРБ“ получиха 

просветление, че тази докладна записка, която подготвихме с колегите Моневи не е както 

те я наричаха по време на постоянните комисии „политически пиар“, а реална помощ за 

едно дете, което се бори за живота си. Разумът надделя, което е радостно. И въпреки 

тяхната колонада от обидни епитети, които бяха използвани за нас, в смисъл вносителите 

и за докладната записка колко некадърно била скалъпена тя, виждаме, че те също така са 

възприели идеята и са преодолели тяхното его, че в името на живота на това дете ние 

трябва да помогнем. Ние- общинският съвет. Това е изключително индивидуален акт, 

който всеки един от нас в момента решава да го направи. Той няма задължителен 

характер, разбира се. Това пак повтарям е един изключително индивидуален акт. Аз 

имам доста риторични въпроси, защо вносителите на тази докладна записка не се 

присъединиха към нас с допълнения от тези няколко решения, които те в момента ни 

предлагат и т.н. и т.н. Но най-важният въпрос и най-важният извод е, че се събудихме. 

Общинският съвет се събуди да помогне на едно дете в нужда. Това е най-изконното ни 

право, ние като хора и като общински съветници, защото ние сме избрани от хората в 

Разград, да помогнем. Искам, понеже аз също говоря доста често с Десислава, да ви 

благодаря от нейно име. Защото в последните 10 месеца тя беше, смея да твърдя, 

игнорирана от общинска администрация заедно с областна администрация относно 

подпомагането на лечението на нейното дете. Заедно с това лечение, разбира се и 

разходите, които са, за нея е ясно, че са непосилни, ние като хора ще помогнем. Важното 

е, че се събудихме. Всички се събудихме. Важното е, че сега всички ще гласуваме, 

надявам се със „ЗА“ тези парични средства да бъдат отделени за Марти и затова Марти 

да оздравее. Аз ще ви благодаря от мое име, като вносител на „другата докладна 

записка“, както гледам я наричате. Няма никакво значение кой е първи, кой е втори. Има 

единствено само едно значение – да помогнем на Марти. Това е най-важното. Имам апел 

към вас, моля подкрепете предложението на господин Минчев направено, защото така 

повече финансови средства ще бъдат отделени за Марти. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

Господин Ненчев, може ли да поемете председателстването на заседанието, за да 

взема отношение като съветник.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Зам.-председател на ОбС 

Да. Давам думата на госпожа Галина Георгиева. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Имам реплика към господин Джипов. Аз присъствах на абсолютно всички 

комисии, не видях и не чух нито една обидна дума изречена по отношение на 

вносителите на Вашата докладна записка. Наистина много се надявах, че поне този 
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въпрос няма да се политизира. За съжаление явно не сме на нужното ниво, за да го 

направим. 

Господин Джипов, тази докладна записка, на която съм съвносител има различно 

съдържание, различна философия от другата. Тя показва съпричастността, нашата, 

личната съпричастност към това, което се случва на едно семейство – трагедия, която 

също е лична. Тя няма нищо общо с предишните общи бедствия, където подхода е 

институционален, държавата или институциите помагаха. И затова, да се препоръчва на 

общината да отдели средства е хубаво, но след като ние самите сме помогнали по 

някакъв начин. Аз съм убедена, за себе си на 100 % го казвам, сигурна съм, че има и 

други общински съветници, които досега нееднократно са дарявали за същата кауза. 

Сигурна съм и, че сега с тази декларация ще съберем много повече средства, отколкото 

бяха първоначално предвидени. Това беше идеята и никаква друга. Никаква политика 

нямаше в това. Благодаря Ви.  

Господин Ненчев, това беше моята реплика.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Зам.-председател на ОбС 

Има ли желаещи съветници, които желаят да направят реплика? Давам думата на 

общинския съветник Михаил Тодоров. 

 

Г-н Михаил Тодоров – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин председател.  

Аз присъствах на комисиите и искам да изкажа моето възмущение, че в едната 

комисия-бюджет не присъства нито един от вносителите на тази т.нар. „втора докладна“, 

докладната на господин Джипов. Отделно, също искам да изкажа мнение, че областна 

администрация беше спомената също от Вас господин Джипов, нееднократно се е 

включвала в кампанията за Марти. Казахте преди малко, че Областна администрация 

Разград, причислихте я към Община Разград, към предходен мандат на Общински съвет-

Разград. Съгласен съм, че за предходен мандат на Общински съвет-Разград наистина ние 

не можем да носим отговорност, но да не си затваряме очите, че тук има общински 

съветници с пореден мандат, които са били в предходния мандат на общинския съвет. 

Така че, колеги поемете си и вашата отговорност. Докладната, която в момента 

разглеждаме е представена по този ред не за друго, имаше едно писмо за тези, които сте 

присъствали в комисиите, писмото е с подател Надежда Калинова съм си записал от 

20.11.2023 г. Госпожата изрично желае – ние общинските съветници да направим 

дарение на част от нашето възнаграждение. Това никъде не е споменато в докладната на 

господин Джипов. Никъде няма такъв ред. Там се прехвърля една отговорност от 

Общински съвет-Разград към общинската администрация. Без да се каже нито дума за 

тези желания на, сега не знам Надежда Калинова дали е пряко свързана с госпожа 

Десислава Михнева, но така или иначе в този ред на мисли. Отделно мисля, че тази 

докладна е много по-добре изпипана. След съгласуване с общинска администрация са 

намерени средства. Докато в предходната докладна са представени едни 15 000 лв. На 

втората комисия, на която присъствах и успях да задам въпроса си и да получа отговор 

от единия от съвносителите – дали той в някакъв разговор или предварително е успял да 

съгласува с общинска администрация тези средства, водили ли са някакъв диалог, 

намерили ли са от къде да бъдат осигурени тези средства, отговорът беше – не. Мисля си, 

че тук вносителите вече са изгладили тези недоразумения бих ги нарекъл и докладната е 

внесена в реда и във вида, в който трябва да бъде гласувана. Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Зам.-председател на ОбС 

Има ли други съветници, които желаят да направят реплика? Давам думата на 

госпожа Радиана Димитрова.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

По отношение на изказването на господин Джипов, не сме се събудили сега. 

Категорично Ви го заявявам. Просто не ми се искаше да го коментирам тук. Ние като 

група и в предходния мандат сме направили много дарения. Аз лично съм сложила кутия 

в офиса си. Не исках да го коментирам точно, за да не политизираме всичко това. Но ние 

сме будни отдавна, господин Джипов. Просто това трябва да го знаете. Не сме се 

събудили сега. По отношение, че е копирана докладната, ще вмъкна само една реплика. 

Няма как да се напише нещо друго. Текста, който е описан от вас, текста, който е описан 

от нас, този текст е в писмата, които госпожа Михнева е изпратила до Община Разград, 

до Общинския съвет, по месинджър на една голяма част от общинските съветници. Няма 

как да се напише нещо друго. Няма какво да се измисли друго. Това е истината. Така че, 

това по-скоро ми прилича като някаква форма на заяждане, отколкото някаква разумна 

работа. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Зам.-председател на ОбС 

И последна възможност за реплика, господин Джипо Джипов. И след това дуплики.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Уважаеми колеги, време е тази тема да я затворим и всеки един от нас с гласа си да 

покаже съпричастността към това дете и неговото семейство. Така че, хайде да 

приключваме. Извинявайте за по-директния изказ. Да се произнесем, да видят хората, че 

ние сме единни в това решение. Тук няма докладна записка на онзи и този, както така 

разбрах от господин…Ако искате да направя предложението писмено. Процедура, да 

прекратяваме този дебат, защото излиза извън контекста на това, което трябва да 

направим. Това, което трябва да направим е да гласуваме „ЗА“, да направим едно 

истинско човешко деяние, като общински съветници. Благодаря.   

 

Г-н Стоян Ненчев – Зам.-председател на ОбС 

Сега давам думата на общинския съветник Калоян Монев за дуплика, след което 

ще изчерпаме процедурата и госпожа Галина Георгиева ще поеме въпроса дали да 

прекратяваме разискванията по тази точка. 

 

Г-н Калоян Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Всъщност колеги, аз щях да кажа точно същото, което колегата Джипов каза. Има 

много какво да ви отговоря на колегите от „ГЕРБ“, ще замълча. Защото сме в 

навечерието на Коледа и това дете наистина има нужда от помощ. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Всъщност постъпило е предложение от господин Джипов – за прекратяване на 

дебата. Съгласно нашия правилник, трябва да попитам има ли съветници, които са 

„против“ това процедурно предложение, да го подлагам ли на гласуване. Не виждам. То 

беше изразено по индиректен начин и от господин Монев, така че считаме дискусията за 

прекратена и пристъпваме към гласуване на постъпилите първо предложения.  
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Декларацията беше приведена в съответствие с направените препоръки от 

юристите на общината и ще бъде раздадена в края на сесията на всички вас.  

Имаме постъпили, на практика, две писмени предложения. Тъй като господин 

Антон Монев предпочете да не го прави писмено своето предложение, но то намери 

своето разрешение в декларацията. Така че, сега по реда на тяхното постъпване ще ги 

подложа на гласуване, след като системата, разбира се, ми позволи това.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Аз предлагам да направим 10 минутна почивка, за да има възможност 

техническото лице спокойно да си свърши работата. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви много. 10 минути почивка от името на групата на „БСП“.  

 

ПОЧИВКА 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Уважаеми общински съветници, 

Уважаеми господин кмет, 

Уважаеми заместник кметове, 

Поне на този етап системата изглежда ок, можем да продължим с електронното 

гласуване. Ако нещо се случи впоследствие, ще преминем към поименно гласуване.  

Бяхме на етап- гласуване на постъпилите предложения по отношение на 

докладната записка, която разглеждаме в момента. Първото по реда на постъпване е от 

господин Милен Йоргов Минчев. И то касае следното: т.1 съответстваща на минимум 

500 лв., вместо 250 лв. и т.2. сума в размер на 15 000 лв., вместо 6000 лв. Това е 

постъпилото предложение. Режим на гласуване, гласуваме по него.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева Не участва   
3. Асение Фахриева Касим Не участва   
4. Атанас Станчев Станчев Не участва   
5. Биляна Николаева Асенова Не участва   
6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев +   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева Не участва   
9. Галина Милкова Георгиева-Маринова Не участва   
10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева Не участва   
12. Елка Александрова Неделчева Не участва   
13. Зафер Ахмед Хюсеин Не участва   
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14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова   + 
16. Калоян Руменов Монев Не участва   

17. Левент Али Апти Не участва   
18. Левент Ахмедов Мехмедов  +  
19. Милен Йоргов Минчев +   
20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

21. Митко Иванов Ханчев +   
22. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   
23. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
24. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

25. Николай Пламенов Пенчев Не участва   
26. Огнян Досев Обрешков +   
27. Онур Сали Гьочгелди +   
28. Павлета Иванова Якимова +   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   
31. Руско Кулев Дянков Не участва   
32. Стоян Димитров Ненчев Не участва   
33. Хубан Евгениев Соколов Не участва   

След поименно гласуване с 12 гласа - “ЗА“, „против“- 1, „въздържали се“- 1, 

предложението не се приема. 

 

Второто по реда на постъпване - от госпожа Елка Александрова Неделчева – да се 

създаде нова т.3. Препоръчва на кмета на общината да бъдат актуализирани и допълнени 

правилата за еднократна помощ за лечение на жители на Община Разград за 2024 г. 

Съответно т.3 става точка 4 и т.4 става т.5 от съществуващата докладна записка. 

Гласуваме по това предложение на госпожа Неделчева. Моля, режим на гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева +   
3. Асение Фахриева Касим +   
4. Атанас Станчев Станчев +   
5. Биляна Николаева Асенова +   
6. Божидар Вълчев Божков Не участва   
7. Валентин Стефанов Василев Не участва   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
9. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева +   
12. Елка Александрова Неделчева +   
13. Зафер Ахмед Хюсеин +   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
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15. Ивелина Любомирова Ангелова +   
16. Калоян Руменов Монев +   
17. Левент Али Апти +   

18. Левент Ахмедов Мехмедов +   
19. Милен Йоргов Минчев +   
20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
21. Митко Иванов Ханчев +   

22. Михаил Парашкевов Тодоров +   
23. Надежда Радославова Димитрова +   
24. Наско Стоилов Анастасов +   
25. Николай Пламенов Пенчев +   

26. Огнян Досев Обрешков Не участва   
27. Онур Сали Гьочгелди Не участва   
28. Павлета Иванова Якимова Не участва   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова +   
31. Руско Кулев Дянков +   
32. Стоян Димитров Ненчев          +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

След поименно гласуване с 27 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 

няма, предложението се приема. 

 

Междувременно да кажа, че декларацията е приведена в съответствие с 

направените искания за изменение. Тя ви е раздадена.  

Пристъпваме към гласуване на цялата докладна записка. Моля общинските 

съветници да гласуват по докладна записка с вх.№508.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева +   
3. Асение Фахриева Касим +   
4. Атанас Станчев Станчев +   

5. Биляна Николаева Асенова +   
6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев +   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   

9. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева +   
12. Елка Александрова Неделчева +   

13. Зафер Ахмед Хюсеин +   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова +   
16. Калоян Руменов Монев +   
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17. Левент Али Апти +   
18. Левент Ахмедов Мехмедов +   
19. Милен Йоргов Минчев +   

20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
21. Митко Иванов Ханчев +   
22. Михаил Парашкевов Тодоров +   
23. Надежда Радославова Димитрова +   

24. Наско Стоилов Анастасов +   
25. Николай Пламенов Пенчев +   
26. Огнян Досев Обрешков +   
27. Онур Сали Гьочгелди +   

28. Павлета Иванова Якимова +   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова +   
31. Руско Кулев Дянков +   
32. Стоян Димитров Ненчев          +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 14 

 

Благотворителната кампания „Заедно за Марти“ набира средства за лечение 

на тийнейджър с онкологично заболяване в чужбина. Същата е организирана от 

неговата майка -  Десислава Иванова Михнева. 

В края на месец Ноември 2021г. синът й 18-годишния Мартин от е 

диагностициран с рядък вид тумор на гръбначния стълб - параспинален ПНЕТ 

/разновидност на Сарком на Юинг/. През месец Декември 2021г. е извършена 

неврохирургична операция по спешност в УМБАЛ „Св. Марина“ гр. Варна, поради 

парализиране на детето от кръста надолу. Започната е химиотерапия в същото 

здравно заведение и били проведени пет броя курса на лечение.  

В средата на месец Април 2022г. се установява, че туморът не се е повлиял от 

лечението, появили са се вече и метастази и било предложено да се продължи с 

химиотерапия без ясна прогноза. Липсата на качествено и адекватно лечение е 

накарало майката Десислава Михнева да потърси алтернативен вариант в 

чужбина, като клиника в Истанбул реагира много бързо и е предложила 

комплексна методика на лечение и дава надежда, че детето може да се спаси. На 

21.04.2022г., Марти е започнал лечението си благодарение на хилядите добри хора, 

които са се отзовали на призива за помощ в течащата междувременно 

благотворителна кампания за събиране на средства. 

Проведени са били шест броя венозна химиотерапия, четири основни курса 

лъчетерапия, единични вливки и орална химиотерапия. Престоят им в Истанбул е 

продължил близо година. В края на месец Март 2023 г., Мартин е претърпял 

извънредна операция, перфорация на тънкото черво. Причината за появата на 

отвора е приложената за лечението на тумора тежка химиотерапия, както и 

дългосрочната употреба на останалите медикаменти. След операцията в началото 

на месец Април 2023 г. С неговата майка са се прибрали в България и Мартин 

продължил лечението на орална химия в къщи до следващата контрола.  
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В началото на месец Юни 2023 г., в клиниката в Република Турция при 

контролни образни изследвания са установени са малки по размер новообразувани 

метастази в белите дробове. Това е наложило оставане за лечение в болницата, като 

е назначено лечение с венозна химиотерапия и нов вид таблетки орална 

химиотерапия. До сега са направени две химиотерапии, като са планирани най-

малко шест химиотерапии и всичко зависи от контролните образни изследвания, 

които ще се правят периодично.  

Понастоящем лечението на Мартин Михайлов Христов продължава в град 

Истанбул, Република Турция (Acibadem Maslak Hospital). Неговата майка 

Десислава Иванова Михнева неколкократно е отправяла молба за финансова 

помощ за лечение на нейния син както към Община Разград и Областна 

администрация Разград, но досега отпусната сума е недостатъчна. 

Нека в навечерието на предстоящите празници да проявим своята 

съпричастност, водени от най-голямата отговорност – грижата за децата. Каузата за 

набиране на средства за лечението на Мартин Михайлов Христов, обединява 

всички в името на детското здраве и ни дава възможност да проявим съпричастност 

към съдбата на изпадналите в беда деца и техните семейства. Спасяването на 

човешки живот и милосърдието е една от основните причини, които карат хората 

да бъдат съпричастни и да даряват. Помощта за лечението на деца в нужда дава 

обществена вяра, смисъл и надежда. Дава търпение да устоиш и да се пребориш с 

повратностите на съдбата. Морално задължение за всеки един човек е да дарява. 

  Безспорно осигуряването на допълнителна финансова помощ ще подпомогне 

лечението на Мартин и това ще бъде  знак на съпричастност от страна на Община 

Разград и Общински съвет - Разград.  

Налице са и условията за  допускането на предварително изпълнение на 

настоящето решение. Касае се за осигуряване на живота и здравето на гражданин 

на град Разград и осигуряването на спешни жизненоважни потребности, а именно 

неговото навременно лечение, като от закъснението на изпълнението може да 

последват значителни и трудно поправими вреди. 

С оглед гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и т.23 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, на основание чл.60, ал.1 от 

Административно-процесуалния кодекс, Общински съвет – Разград,    след 

поименно гласуване, с 32 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма,  

 

Р Е Ш И: 
 

1. Общински съвет – Разград препоръчва на всички общински съветници и 

ръководството на община Разград да дарят част от възнагражденията си като 

съветници/ръководство на общината, съответстваща на минимум 250 лв. /двеста и 

петдесет/ лева за подпомагане на лечението на Мартин Михайлов Христов от град 

Разград, като за целта подпишат декларация, която е неразделна част от 

настоящата докладна записка.  
2. Общински съвет – Разград одобрява финансова помощ за подпомагане 

на лечението на Мартин Михайлов Христов от град Разград и дава съгласие 

община Разград да дари парична сума в размер на 6000.00 лв. /шест хиляди лева/, 

която да бъде преведена по следната банкова сметка:  

БАНКА: „Централна Кооперативна Банка“ АД 

СМЕТКА IBAN: BG44 CECB 9790 10J1 4490 00     BIC: CECBBGSF 
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ТИТУЛЯР: Мартин Михайлов Христов 

 

Финансовият ресурс да бъде осигурен от бюджета на Община Разград. 
 

3. Препоръчва на кмета на общината да бъдат актуализирани и допълнени 

Правилата за еднократна помощ за лечение на жители на Община Разград.  

4. На основание чл.60, ал.1 от Административно-процесуалния кодекс, 

допуска  предварително изпълнение на настоящето решение.  

5. Възлага на кмета на община Разград да изпълни незабавно  решението.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

Решение подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград, а разпореждането, с което се допуска предварително изпълнение, може да се 

обжалва чрез административния орган пред съда в тридневен срок от съобщаването му, 

независимо дали административният акт е бил оспорен. 
 

С Т А Т И Я  2 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№492.  

Докладна записка от Галина Милкова Георгиева Маринова – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Промени в състава на постоянни комисии към Общински съвет-

Разград. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Със свое Решение № 241-МИ от 01.12.2023 г. Общинска избирателна комисия 

Разград прекратява предсрочно пълномощията на Хабибе Кязим Расим на посоченото 

основание и обявява за избрана като общински съветник от листата на партия „Движение 

за права и свободи“ – Адевие Мехмед Алиева. Преди малко на днешната сесия госпожа 

Алиева положи клетва, като общински съветник и възникнаха нейните пълномощия.  

Персоналната промяна на общинския съвет води до необходимостта от 

актуализиране на състава на постоянните му комисии, при спазване изискването на 

закона и правилника и съобразяване с личните предпочитания и квалификации на 

общинските съветници. 

Госпожа Расим беше член на три постоянни комисии:  ПК по законност, превенция 

на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации, ПК по устройство и развитие на територията, транспорт 

на Общината и ПК по образование и духовни ценности. 

 

С оглед изложеното,  по предложение на председателя на общинския съвет, при 

съобразяване с личните предпочитания и квалификация на общинския съветник и на 

основание чл.21, ал.1, т.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация /ЗМСМА/ и чл.6, т.1 и чл.27 във връзка с чл.28, ал.2 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите комисии и 
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взаимодействието му с общинската администрация, Ви предлагам следния проект за 

РЕШЕНИЕ:  

1. Променя състава на постоянни комисии към Общински съвет-Разград, както 

следва: 

1.1. Освобождава общинския съветник Хабибе Кязим Расим от състава на 

следните постоянни комисии,  поради предсрочно прекратяване на пълномощията й: 

- ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации; 

- ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината; 

- ПК по образование и духовни ценности. 

1.2.  Освобождава общинския съветник Асение Фахриева Касим от състава на ПК 

по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

1.3. Включва в състава на ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на Общината, ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и 

ПК по образование и духовни ценности общинския съветник Адевие Мехмед Алиева. 

1.4. Включва в състава на ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации 

общинския съветник Асение Фахриева Касим. 

Само да кажа, предложението е съгласувано с ръководителя на групата на 

общинските съветници от „ДПС“, тъй като касае единствено и само техни общински 

съветници.  

Докладната записка бе разгледана в ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Давам думата на господин Николай Пенчев, да ни информира за 

становището на комисията.  

 

Г-н Николай Пенчев – Председател на ПК 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Докладната записка бе подкрепена от постоянната комисия, с: 4 гласа „ЗА“, без 

„против“ и 2-ма „въздържали се“.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Имате думата за предложения, становища по тази докладна записка. Не виждам да 

има такива. Прекратявам разискванията и пристъпваме към гласуване. Моля, режим на 

гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева +   
3. Асение Фахриева Касим +   
4. Атанас Станчев Станчев +   
5. Биляна Николаева Асенова +   



21 
 

6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев +   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   

9. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева +   
12. Елка Александрова Неделчева +   

13. Зафер Ахмед Хюсеин +   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова +   
16. Калоян Руменов Монев Не участва   

17. Левент Али Апти +   
18. Левент Ахмедов Мехмедов +   
19. Милен Йоргов Минчев +   
20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
21. Митко Иванов Ханчев Не участва   
22. Михаил Парашкевов Тодоров +   
23. Надежда Радославова Димитрова +   
24. Наско Стоилов Анастасов +   
25. Николай Пламенов Пенчев +   
26. Огнян Досев Обрешков Не участва   
27. Онур Сали Гьочгелди +   
28. Павлета Иванова Якимова +   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова +   
31. Руско Кулев Дянков +   

32. Стоян Димитров Ненчев          +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

Общинският съвет взе следното 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 15 

 

Със свое Решение № 241-МИ от 01.12.2023 г. Общинска избирателна комисия 

Разград прекратява предсрочно пълномощията на Хабибе Кязим Расим на 

посоченото основание и обявява за избрана като общински съветник от листата на 

партия „Движение за права и свободи“ – Адевие Мехмед Алиева. На 19.12.2023 г., 

след полагане на предвидената в чл.32 от ЗМСМА клетва възникват пълномощията 

й на общински съветник. 

Персоналната промяна на общинския съвет води до необходимостта от 

актуализиране на състава на постоянните му комисии, при спазване изискването на 

закона и правилника и съобразяване с личните предпочитания и квалификации на 

общинските съветници. 

Госпожа Расим беше член на три постоянни комисии:  ПК по законност, 

превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации, ПК по устройство и развитие на 

територията, транспорт на Общината и ПК по образование и духовни ценности. 
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С оглед изложеното,  по предложение на председателя на общинския съвет, 

при съобразяване с личните предпочитания и квалификация на общинския 

съветник и на основание чл.21, ал.1, т.1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/ и чл.6, т.1 и чл.27 във връзка с чл.28, ал.2 от 

Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинската администрация, Общински съвет-

Разград,  след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали 

се“ – няма,  

Р Е Ш И: 

 

1.Променя състава на постоянни комисии към Общински съвет-Разград, 

както следва: 

1.1. Освобождава общинския съветник Хабибе Кязим Расим от състава на 

следните постоянни комисии,  поради предсрочно прекратяване на пълномощията 

й: 

- ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации; 

- ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината; 

- ПК по образование и духовни ценности. 

1.2.  Освобождава общинския съветник Асение Фахриева Касим от състава 

на ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

1.3. Включва в състава на ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на Общината, ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство и ПК по образование и духовни ценности общинския съветник Адевие 

Мехмед Алиева. 

1.4. Включва в състава на ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации общинския съветник Асение Фахриева Касим. 

 

2. Настоящото решение да се изпрати на кмета на Община Разград и на 

Областния управител в седемдневен срок от приемането му.  
 

С Т А Т И Я  3 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№493.  

Докладна записка от Галина Милкова Георгиева Маринова – Председател на 

Общински съвет-Разград 

Относно: Създаване на Наблюдателна комисия  към Общински съвет-

Разград. 

В комплекса от мерки по ресоциализацията на лишените от свобода, наред с 

дейността на множество държавни органи, Закона за изпълнение на наказанията и 

задържането под стража е предвидил създаването и функционирането на наблюдателни 

комисии към общинските съвети.   

Тези комисии се създават към общинските съвети и в състава им задължително се 

включва пробационен служител и представител на затвора, ако на територията на 

общината има такъв. В работата на комисията, по нейна преценка, могат да бъдат 



23 
 

привличани и да участват, с право на съвещателен глас и представители на 

синдикалните, на младежките, работодателски и други организации. 

Съставът на наблюдателните комисии се утвърждава от председателя на 

общинския съвет, който ръководи непосредствено или чрез свой представител дейността 

на наблюдателната комисия /чл. 170, ал.3 от ЗИНЗС/. 

В състава на наблюдателната комисия влиза заместник-председател на общинския 

съвет, общински съветници, секретаря на Община Разград, представител на Районна 

служба “Изпълнение на наказанията“ и представител на затвора, какъвто на територията 

на Община Разград няма, представител на Дирекция „Бюро по труда“ и на Дирекция 

„Социално подпомагане“. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 от ЗМСМА във връзка 

с чл.170 и чл.171 от Закона за изпълнение на наказанията и задържането под стража, Ви 

предлагам следното РЕШЕНИЕ:  

1. Създава Наблюдателна комисия към Общински съвет – Разград. 

2. Възлага на Председателя на Общинския съвет да утвърди следния състав 

на комисията: 

Председател: Стоян Ненчев – Зам.-председател на Общински съвет – Разград  

Заместник – председател: Хубан Соколов – общински съветник; 

Членове: 

1. Асение Касим – общински съветник 

2. Божидар Божков – общински съветник; 

3. Антон Монев – общински съветник; 

4. Ивайло Хъневски – общински съветник;  

5. Нели Добрева – Секретар на Община Разград; 

6. Представител на Дирекция „Бюро по труда“ – Разград; 

7.  Представител на Районна служба “Изпълнение на наказанията“ - Разград; 

8.  Представител на Дирекция „Социално подпомагане“ - Разград. 

Да кажа, че съм включила членовете на наблюдателната комисия след съгласуване 

с ръководителите на всяка една от групите общински съветници. А тези, които са 

представители на държавните институции не са изписани поименно по тяхно желание, с 

оглед на това да не се променя решението и заповедта, при всяка персонална промяна в 

съответната държавна институция. Завърших.  

Тази докладна записка е разгледана от ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации. Давам думата на председателя на постоянната комисия. 

 

Г-н Николай Пенчев – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Тази докладна записка с вх.№493 бе разгледана на заседанието на постоянната 

комисия по законност и е подкрепена с: 6 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Имате думата за въпроси и предложения по докладна записка с вх.№493. Не 

виждам такива. В такъв случай прекратявам разискванията и пристъпваме към гласуване. 

Моля общинските съветници да гласуват.  
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева +   
3. Асение Фахриева Касим +   
4. Атанас Станчев Станчев +   
5. Биляна Николаева Асенова +   
6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев +   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
9. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
10. Джипо Николов Джипов Не участва   
11. Елис Салиева Фейзиева +   

12. Елка Александрова Неделчева +   
13. Зафер Ахмед Хюсеин +   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова +   

16. Калоян Руменов Монев Не участва   
17. Левент Али Апти +   
18. Левент Ахмедов Мехмедов +   
19. Милен Йоргов Минчев +   

20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
21. Митко Иванов Ханчев +   
22. Михаил Парашкевов Тодоров +   
23. Надежда Радославова Димитрова +   

24. Наско Стоилов Анастасов +   
25. Николай Пламенов Пенчев +   
26. Огнян Досев Обрешков +   
27. Онур Сали Гьочгелди +   
28. Павлета Иванова Якимова +   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова +   
31. Руско Кулев Дянков +   
32. Стоян Димитров Ненчев          +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 16 

 

В комплекса от мерки по ресоциализацията на лишените от свобода, наред с 

дейността на множество държавни органи, Закона за изпълнение на наказанията и 

задържането под стража е предвидил създаването и функционирането на 

наблюдателни комисии към общинските съвети.   
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Тези комисии се създават към общинските съвети и в състава им 

задължително се включва пробационен служител и представител на затвора, ако на 

територията на общината има такъв. В работата на комисията, по нейна преценка, 

могат да бъдат привличани и да участват, с право на съвещателен глас и 

представители на синдикалните, на младежките, работодателски и други 

организации. 

Съставът на наблюдателните комисии се утвърждава от председателя на 

общинския съвет, който ръководи непосредствено или чрез свой представител 

дейността на наблюдателната комисия /чл. 170, ал.3 от ЗИНЗС/. 

 

Съгласно Чл.171 от Закона за изпълнение на наказанията и задържането под 

стража, наблюдателните комисии: 

1. осъществяват обществен контрол на дейността на местата за 

лишаване от свобода; 

2. подпомагат ресоциализацията на лишените от свобода, включително 

чрез иницииране на социални услуги на територията на общината; 

3. правят предложения за изменяне на режима, преместване на 

лишените от свобода в затворнически заведения от по-лек или по- тежък тип или за 

условно предсрочно освобождаване; 

4. правят предложения и дават мнения по искания за помилване; 

5. подпомагат семействата на лишените от свобода; 

6. съдействат за настаняване на работа и битовото устройване на 

освободените от местата за лишаване от свобода. 

 

В състава на наблюдателната комисия влиза заместник-председател на 

общинския съвет, общински съветници, секретаря на Община Разград, 

представител на Районна служба “Изпълнение на наказанията“ и представител на 

затвора, какъвто на територията на Община Разград няма, представител на 

Дирекция „Бюро по труда“ и на Дирекция „Социално подпомагане“. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.1 от ЗМСМА във 

връзка с чл.170 и чл.171 от Закона за изпълнение на наказанията и задържането под 

стража, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържали се“ – няма,  

 

Р Е Ш И: 
 

1. Създава Наблюдателна комисия към Общински съвет – Разград. 

2. Възлага на Председателя на Общинския съвет да утвърди следния 

състав на комисията: 

Председател: Стоян Ненчев – Зам.-председател на Общински съвет – 

Разград  

Заместник – председател: Хубан Соколов – общински съветник; 

Членове: 

1. Асение Касим – общински съветник 

2. Божидар Божков – общински съветник; 

3. Антон Монев – общински съветник; 

4. Ивайло Хъневски – общински съветник;  

5. Нели Добрева – Секретар на Община Разград; 
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6. Представител на Дирекция „Бюро по труда“ – Разград; 

7.  Представител на Районна служба “Изпълнение на наказанията“ - 

Разград; 

8.  Представител на Дирекция „Социално подпомагане“ - Разград. 

 

            Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я  4 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

          Докладна записка с вх.№494.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Кмет на Община Разград 

Относно: Одобряване  на  план-сметки за разходите по третиране на битовите 

отпадъци и поддържане чистотата на териториите за обществено ползване в 

населените места  на Община Разград за 2024 г. 

Господин Добрев, имате думата.  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, госпожо председател.  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Съгласно разпоредбите на чл. 66 от Закона за местните данъци и такси (ЗМДТ) за 

всяка календарна година е необходимо да се изготвят план-сметки за обезпечаване на 

финансовите разходи за дейностите по предоставяните от Община Разград услуги по 

чл.62 от ЗМДТ, за които се заплаща такса за битови отпадъци:  

- събиране и транспортиране на битови отпадъци до съоръжения и инсталации за 

тяхното третиране; 

- третиране на битовите отпадъци в съоръжения и инсталации; 

- поддържане на чистотата на териториите за обществено ползване в населените 

места и селищните образувания в общината. 

Във връзка с това общинска администрация подготви предложение за план-сметки 

за финансовите разходи за Дейност „Чистота” за 2024 г., като общата им стойност е в 

размер на  6 380 271,31лв. 

Дейностите и финансовите параметри планувани в план-сметките за 2024 г. ще 

обезпечи изпълнението на задълженията на Община Разград произтичащи от  Закона за 

управление на отпадъците, както и качеството на предлаганите от общината услуги по 

отношение на управление на битовите отпадъци и поддържане чистотата на териториите 

за обществено ползване. 

Плануваните финансови средства в изготвените план-сметки са съобразени с: 

1. Броят на съдовете за битовите отпадъци и честота на обслужването им в 

съответствие със заповедта на кмета на общината за обявяване на границите на районите 

и видът на предлаганите от Община Разград услуги по чл. 62 от ЗМДТ за 2024г. За 2024 

г. в селата Гецово, Дянково, Киченица, Мортагоново, Раковски, Стражец и Ясеновец е 

увеличена честотата на обслужване на съдовете за битовите отпадъци спрямо 2023 г.; 

2. Размера на Фонд работна заплата на работниците назначени в селата, които са 

ангажирани с чистотата в съответното населена място. Предвидена е актуализация на 

минималната работна заплата за 2024 г. За следващата година са планувани по „цели“ 
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щатни бройки работни места във всички населени места, като до сега същите бяха 

назначени за „половин” бройка за 4 часа.  

3. Размерите на дължимите обезпечения и отчисления определени по реда на чл.60 

и чл.64 от Закона за управление на отпадъците за депониране на отпадъци (за 2024 г. на 

обща стойност 98,86 лв. за един тон депониран отпадък); 

4. Размерите на единичните цени по сключените договори с избраните 

изпълнители за изпълнение на дейностите за „Експлоатация на обект: Регионално депо 

за неопасни отпадъци за общините Разград, Лозница, Исперих, Завет, Кубрат, Самуил и 

Цар Калоян“ и за „Събиране и транспортиране на битови отпадъци, разполагане и 

поддръжка на съдове за битови отпадъци, лятно и зимно почистване на улици и други 

места за обществено ползване на територията на гр.Разград и населените места на 

община Разград“. През 2023 г. след проведена обществена поръчка е сключен нов 

договор за експлоатация на регионалното депо в гр.Разград, съгласно който единичната 

цена за обезвреждане на отпадъци е увеличена от 15,96 лв. на 20,04 лв. с ДДС.  

През настоящата 2023 г. година планираните средства за Дейност „Чистота” са в 

размер на 6 109 746,16 лв. Към 06.12.2023 г. извършените разходи са в размер на 

3 189 480 лв. Начислените и невнесени към 30.11.2023 г. обезпечения и отчисления 

определени по реда на чл.60 и чл.64 от Закона за управление на отпадъците са на 

стойност 2 186 837,58 лв. С Решение № 607 по протокол № 44 от проведеното заседание 

на Общински съвет Разград на 28.02.2023 г. се даде съгласие средствата за изплащане на 

месечните обезпечения и отчисления за 2023г. по чл. 60 и чл. 64 от Закона за управление 

на отпадъците да останат по сметка на Община Разград и да бъдат трансформирани в 

средства за: 

- проектиране, доставка и изграждане на подземни контейнери за събиране на 

отпадъци с интегрирана информационна система за контрол и отчитане; 

- доставка на кошчета за отпадъци;  

- почистване на отпадъци от образувани сметища и замърсени терени в 

населените места;  

- доставка на комунална мултифункционална машина за почистване на територии 

за обществено ползване; 

- изготвяне на инвестиционен проект в работна фаза за изграждане на 

Пречиствателна станция за отпадъчни води за обекти „Компостираща инсталация и 

инсталация за предварително третиране на битови отпадъци за общините от РСУО 

Разград“ и „Регионално депо за неопасни отпадъци за общините Разград, Лозница, 

Исперих, Завет, Кубрат, Самуил и Цар Калоян“; 

- предоставяне на услуги по сключени договори за събиране и транспортиране на 

битови отпадъци и за депониране на отпадъци на регионално депо гр.Разград; 

- доставка на прикачно работно устройство за мини челен товарач – кофа за 

товарене на отпадъци; 

- доставка на трактор с прикачно работно устройство – мулчер за дробене на 

растителни отпадъци; 

- разходи за изпълнение на мерки по чл. 63 от Закона за здравето. 

В тази връзка е издадено Решение № 134-§60 (чл. 60 и чл.64 от ЗУО) от 

19.05.2023г. на РИОСВ – Русе, с което се дава разрешение на Община Разград да 

разходва месечните обезпечения и отчисления, дължими за периода от  01 януари да 31 

декември 2023 г. в съответствие с приетото решение на общинския съвет, като се 

представят разходооправдателните документи в РИОСВ Русе до 30.04.2024 г.   



28 
 

Плана на приходите от такса битови отпадъци за 2023 г. е 6 000 000 лв. Към 

06.12.2023 г. постъпленията от такса битови отпадъци са в размер на 5 600 270 лв. Очаква 

се към 31.12.2023 г. събраните средства от такса битови отпадъци да са близки до 

планувания размер. 

За следващата 2024 г. се предвижда планиран приход от такса битови отпадъци в 

размер на 6 000 000 лв. при запазване действащите размери на таксите за битови 

отпадъци, което ще обезпечи приходната част на бюджета спрямо общата стойност на 

предложените план-сметки за 2024 г. Предвид на това за 2024 г. общинската 

администрация няма да предложи увеличаване на приходите от такса битови отпадъци 

чрез промяна на размерите им.  

План-сметките за 2024 г. са изготвени съгласно изискванията на чл.66, ал.1 от 

Закона за местните данъци и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Разград на обща стойност 6 380 271,31 лв. и включват необходимите разходи по 

населени места за: 

- осигуряване на съдове за съхраняване на битовите отпадъци - контейнери, кофи и 

други; 

- събиране, включително разделно на битовите отпадъци и транспортирането им до 

депата или други инсталации и съоръжения за третирането им; 

- проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и 

мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане, рециклиране и оползотворяване на битови отпадъци, включително 

отчисленията по чл.60 и чл.64 от Закона за управление на отпадъците;  

- почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите 

територии от населените места, предназначени за обществено ползване. 

В съответствие с разпоредбите на чл.66, ал.1 от Закона за местните данъци и такси 

и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград за определянето и 

администратирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 

Разград, в компетентността на Общинския съвет е да одобри предложените план-сметки 

за разходите по третиране на битовите отпадъци за 2024 г.  

Предвид гореизложеното, моля Общински съвет-Разград да вземе решение, с което 

одобрява план-сметките на разходите за третиране на битовите отпадъци и поддържане 

чистотата на територията на населените места на Община Разград. 

Завърших.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. 

Докладната записка е разгледана в ПК по бюджет, финанси и икономическа 

политика и ПК по  околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. Давам думата 

първо на председателя на постоянната комисия по бюджет и финанси към Община 

Разград – госпожа Радиана Димитрова, да ни запознае с резултата от гласуването. Имате 

думата. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – Председател на ПК 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

На 13 декември ПК по бюджет, финанси и икономическа политика се събра на свое 

заседание. От 9 общински съветника членове на комисията, 7 присъстваха, т.е. имаше 

кворум.  
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Докладната записка с вх.№494/08.12.2023 г. беше подкрепена, като гласуваха 7 – 

„ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Сега давам думата на госпожа Валентина Френкева, като председател на 

постоянната комисия по околна среда, да ни запознае с гласуването на тази комисия.  

 

Г-жа Валентина Френкева – Председател на ПК 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Уважаеми колеги общински съветници, 

На 13 декември на заседание на ПК по  околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство, докладната записка с вх.№494 бе разгледана и с: 8 гласа „ЗА“, без „против“ и 

„въздържали се“, бе подкрепен проекта за решение.  

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

А сега давам думата на общинските съветници по докладната записка да изразят 

становища, мнения, въпроси, ако имате такива.  

Господин Милен Минчев, имате думата.  

 

Г-н Милен Минчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Моя въпрос е следния към вносителя: с Решение №607 от Протокол №44 от 

проведеното заседание на Общинския съвет-Разград на 28.02.2023 г. се даде съгласие 

средствата за изплащане на месечните отчисления за 2023 г. по чл.60 и чл.64 от Закона за 

управление на отпадъците да останат по сметката на Община Разград и да бъдат 

трансформирани в средства за: проектиране, доставка, изграждане на подземни 

контейнери за събиране на отпадъци, интегриране на информационна система за контрол 

и отчитане, доставка на кошчета за отпадъци, почистване на отпадъци от оборудвани на 

сметища, замърсените територии в населените места и т.н. Изброени са 8 мероприятия, 

които е трябвало да бъдат изпълнени съгласно това решение. Моят въпрос е следния: 

каква част от тези мероприятия са изпълнени и каква част от средствата са изразходвани 

за тях. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Добрев, имате думата да отговорите. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Аз ще отговоря по - общо. Само, най-вече изпълнението е в изграждането на 

контейнерите, които са подземни, за събиране на отпадъците, тъй като за тях се изисква 

повече време и възможности за това да се съобразят с реалностите в градската среда, а 

именно подземните комуникации. Технологията на вдигането на тези контейнери, която 

е също е по- различна, върху която все още продължава работата на Община Разград. 

 Господин Тахиров ще отговори по другите направления.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 



30 
 

Господин Тахиров, имате думата.  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Ще изброя това, което е изпълнено по решението на общинския съвет: доставка на 

кошчета за отпадъци, почистване на отпадъци образувани от сметища и замърсени 

населени места, като сметищата все още продължават да се изпълняват, там договора е за 

голяма стойност 150 000 лв., без ДДС. Приключи изготвянето на инвестиционен проект в 

работна фаза за изграждане на пречиствателна станция за отпадъчни води, за 

компостираща инсталация и на Регионалното депо за опасни отпадъци. И по другото 

решение, за да бъдат напълно, 100 процентово останали средства от отчисления по 

сметката на общината, което се изпълнява към днешна дата. Това е- предоставяне на 

услуги по сключен договор за събиране и транспортиране на битови отпадъци и за 

депониране на отпадъци на Регионалното депо. В тази връзка, имаме сключени отделни 

договори с отделни изпълнители. Почистихме и основно сервитути и край общинската 

пътна мрежа. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря.  

Други становища или въпроси по докладната записка? Господин Грънчаров, първо. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ще дам път на дамата, ако ми позволите. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Добре. Госпожа Петя Цанкова. Имате думата.  

 

Г-жа Петя Цанкова – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Моя въпрос е във връзка с предвидената актуализация на минималната работна 

заплата. От това, което разбрах аз е, че е предвидена по една бройка във всяко населено 

място. Така ли е?  

Интересува ме защо размера на работната заплата има разминавания в различните 

населени места от порядъка на 100 %. 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Госпожо председател, може ли аз да отговоря?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Разбира се. Заместник- кметовете, както и кмета, винаги могат да вземат 

отношение. Имате думата, госпожо Иванова.  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

По една бройка, но средствата са разпределени според лицата, които в момента са 

назначени, като процент прослужено време е съобразено, защото се предполага, че тези 

хора, които в момента са на половинка ще станат на цяла бройка. Става дума за едни и 

същи лица.  

 

Г-жа Петя Цанкова – Коалиция „ПП-ДБ“ 
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Доуточняващ въпрос. Аз визирам следната разлика, сега най-вероятно не можете в 

детайли да кажете, но примерно направи ми впечатление, че за с. Ясеновец предвидената 

сума е в размер на 13 800 лв., а за с. Черковна, което всички знаем, че е къде, къде по-

мъничко, предвидената сума е 27 400 лв. 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

В сумата за с. Черковна има включено и обезщетение за пенсиониране, което ние 

сме длъжни да осигурим. 

 

Г-жа Петя Цанкова – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, добре. Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Сега давам думата на господин Грънчаров.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Аз имам един въпрос, който така живо ме вълнува. В седми месец 2023 г. беше 

открита сепарираща и компостираща инсталация, чиято философия е да намали 

количеството депониран отпадък на Регионалното депо. Съответно да намали и броя 

тонове умножени по 98,86 лв. Забелязвам на страницата на Община Разград, че от 15.11. 

до 15.12. е стояло едно обявление за издаване на комплексно разрешително за 

Регионално депо за опасни отпадъци. Което значи, че това нещо го няма съществуващо, в 

момента предстои да се изготви. Това е една тежка процедура, която отнема доста време. 

От своя страна, тази компостираща и сепарираща инсталация не би могла да работи без 

това комплексно разрешително. Поправете ме, ако бъркам. Философията на такава 

инсталация е да намали с около 30 % депонирания отпадък. 30 % от 24000 тона, 

умножено по 98 е сума, която може да сметнете и сами, въобще не е малка. Тука, в този 

разчет, няма отразено намаление на депонирания отпадък. Това значи ли, че общината не 

планира да пусне компостиращата инсталация през 2024 г. и че е проспала възможността 

да издаде комплексно разрешително през 2023 г. ? Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Кой ще отговори? Господин Добрев.  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Не, не означава това. Не сме го проспали заедно, господин Грънчаров, този факт.  

Ще дам думата на господин Тахиров.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Добрев, Вие отговаряхте за тази политика. Не е заедно да спим. Някой 

друг е спал.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Тахиров, имате думата.  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 
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Както господин Грънчаров отбеляза, да, наистина на 15 декември приключи 

обществения достъп до заявлението за издаване на комплексно разрешително, ново 

заявление подчертавам на Регионално депо за неопасни отпадъци. Компостиращата 

инсталация е част от нашето Регионално депо и е включена като раздел в новото 

комплексно, което новото заявление включва експлоатацията на новоизграждаща се 

трета клетка, която очаквам тука в рамките на няколко месеца да приключи и да се 

въведе в експлоатация. За ваша информация, останаха довършителни работи и 

изграждане на един експлоатационен път и експлоатацията на инсталацията за 

сепариране и инсталацията за предварителна преработка на отпадъците. Предисторията е 

от 2012 г., когато кандидатствахме по европейските програми и проекта, беше 

интегрирана система за управление на отпадъците от регион Разград, която включваше 

отделните направления, трета клетка, четвърта клетка, инсталация за сепариране, 

инсталация за компостиране и изграждането на една инсталация за рециклиране на 

строителни отпадъци. Обаче, с настоящата оперативна програма, която в момента 

приключи, беше допустимо само да се изгради инсталацията за компостиране и 

преименуваха сепарирането в предварителна преработка на отпадъците. А пък ние, 

общините от Регионалното сдружение, със средства от отчисленията, които сме ги 

събрали, финансираме в момента изграждането на трета клетка. Да, така е господин 

Грънчаров, комплексното е за Регионалното депо, обаче включва експлоатацията на 

новата трета клетка и на инсталацията за сепариране и компостиране. Вярно, че самата 

процедура по издаване на комплексно разрешително трае повече от година календарна. 

Ние сме на финала, обаче сме се застраховали и си изкарахме разрешителен документ за 

дейности на самата площадка от Регионалната инспекция по околната среда и водите-

Русе за изпълнението на дейностите по сепарирането и компостирането на тази 

площадка. А за съществуващите клетки 1 и 2 си имаме действащо комплексно 

разрешително. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. За реплика? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Не, искам да допълня въпроса си, да го надградя с фактите, които чух току що.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Имате думата.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Тахиров, това, че сега работи компостиращата инсталация, може би с 

различен обем от позволеното й, разрешението най-вероятно е с по-малки количества, но 

защо това не намира отражение в количеството депонирани отпадъци, първия ми въпрос. 

И втория ми, има ли избран оператор на тази система и ако има- да ми кажете кой е той. 

Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Тахиров, заповядайте.  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 
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За сепарираща и компостираща инсталация в момента, към днешна дата имаме 

разрешение за ползване, издадено разрешение за ползване. Към днешна дата - нямаме 

избран изпълнител. Такъв изпълнител ще се избере след решение на Общото събрание на 

Регионалното сдружение за управление на отпадъците. Предполагам, че може би на 

следващото заседание ще вземат решение за откриване на такава процедура за обявяване 

на обществена поръчка за избор на изпълнител. А по отношение на капацитета- знаете, 

че нашето депо е за неопасни отпадъци, т.е. всеки вид отпадък, включително и 

строителен, който няма опасни елементи включен за депониране. Към днешна дата, на 

депото средно около 40-45, стига ли сме и до 48 000 тона неопасни отпадъци. Капацитета 

на инсталацията за предварителна преработка на битови отпадъци е 30 900 тона 

годишно. А пък капацитета на компостиращата инсталация е 4 132 тона годишно. И тези 

количества към настоящия момент са напълно реалистични и отговарят на количествата 

събрани и доставени на Регионалното депо за битов отпадък. Говоря само от 

сметовозите- битов отпадък. Не говоря за уличните отпадъци, които се транспортират 

със самосвалите нали и строителен, и всякакъв вид отпадък. Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря.  

Господин Грънчаров, продължавате с въпросите ли?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ами да, благодаря, че ми увеличихте квотата за задаване на въпроси.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Не, на въпроси нямате квота.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ами да, защото попитахте кмета дали може да ми дадете думата и аз останах с 

впечатление, че има квота някаква на задаване на въпроси.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Исках да му дам думата да отговори, да продължи с отговора. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Добре. При положение, че компостиращата и сепарираща инсталация ще работи 

през 2024 г., защо не е отразено намалението на депонирания отпадък в план - сметката, 

която ни представяте?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Тахиров имате думата за отговор. 

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Сега, както обясних преди малко, предстои в началото на следващата година като 

се събере Общото събрание да вземе решение за обявяване на процедура за избор на 

изпълнител. Самата процедура не приключва за 1-2 месеца. Много често за такива 

големи процедури, ще ви дам пример за самото изграждане на това депо, отиди 2 години. 

Много често се жалят от отделни изпълнители и до окончателното произнасяне на 

окончателните инстанция минава приблизително 1 календарна година. Да, има резон да 
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бъдат отразени в план-сметките, тези количества, които ще бъдат преработени и за 

сметка на това, ще падне размера на отчисленията. Обаче това нещо се получава след 

година и нещо, повече от 1 година време трябва, тъй като ние с годишните си отчети, 

първо трябва да покажем, че сме си събрали разделно, раздели ли сме си тези отпадъци, 

да бъдат отчетени и въз основа, на което със заповед на изпълнителния директор на 

Изпълнителната агенция по околната среда, да бъдем освободени процентно, зависи 

колко процента сме си изпълнили целите, от заплащането на тези отчисления. Обаче 

смятам, че това което го правим като разход за разделяне и сепариране просто ще 

компенсира това, което се плаща и като отчисления. Обаче чисто прогнозно аз не считам, 

че до края на календарната година Община Разград ще може да се облекчи от плащането 

на отчислението. Това в момента е практически невъзможно, а ако всичко нормално си 

протече с обявяването на поръчката, сключването на договор и стартиране на дейността 

по сепариране и компостиране, най-вероятно това ще стане някъде около началото на 

септември и за 2024 г. може би ще платим една услуга за 1-2 месеца, мисля че бюджета 

ще ни позволи това нещо. А по отношение какво ще съдържа, като разходи по план-

сметките, ние към днешна дата отнасяме преки дейности, които са ни свързани с 

отпадъците в нашата план-сметка. Сигурно подробно сте ги разгледали вътре. Само 

отнасяме преките дейности, които са свързани с отпадъците. Очаква се от 1 януари 2025 

г. да има действащи план-сметки, които да бъдат изработени по ред и образец, одобрен с 

наредба от Министерския съвет. Значи тази наредба се очаква да се приеме до края на 

март 2024 г. Знаете има промени в ЗМДТ от 2017 г., съгласно които считано от 1 януари, 

втората година след предоставяне на официалните данни от преброяването на 

Националния статистически институт и предоставянето на общината, трябва да се 

определят нови основи и таксата да се определи по друг ред, тази наредба, която се 

очаква и план-сметката конкретно да се запишат кои разходи са допустими. Да, вярно 

имаме проект на такава наредба изготвена от 2022 г., обаче тя още не е приета, така че 

може би към юни месец ще ви се предложи изменение на нашата Наредба №14 за 

промяна на основите на базата на новата наредба, която очакваме към март месец. И ще 

имате тежката задача преди края на следващата година да приемете и нови основи за 

определянето на новата такса за битови отпадъци за 2025 г. Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря.  

Господин Добрев, сега Вие имате думата.  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Аз господин Грънчаров мисля, че стана ясно, но да доуточня. Едва в края на 

годината подадохме разрешението за ползване и едва в края на годината проекта ни в 

момента е в процедура на финализиране, за да можем да сме тръгнали да обявяваме 

въпросните процедури, които са необходими въобще, за да заработи тази инсталация. 

Тази инсталация не работеше досега, защото се строеше. Включително след това, 

доставка на оборудването в нея, които са наистина за съжаление сложни и времеемки 

процедури. А относно комплексното разрешително, такова подадохме достатъчно рано, 

за да може да е съобразено, че когато обявяваме процедурата за възлагане на 

обществената поръчка, ние вече ще имаме постоянно действащо комплексно 

разрешително за всичките инсталации, които са включени в него и третата клетка, и 

сепариращата и компостираща инсталация. Дай Боже по-бързо да се случат тези неща и 

да започнем да си изпълняваме плановете, които са заложени. Благодаря.   
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Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

Господин Грънчаров, продължавате с въпросите? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Не, ще изразя мнение, ако ми позволите.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Имате думата, заповядайте за мнение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Уважаеми господин Добрев, 

Комплексното разрешително, както каза и потвърди господин Тахиров е дълъг и 

сложен процес. Никой оператор няма да, както и Вие няма да стартирате процедура, без 

да имате комплексно разрешително да използвате тази инсталация. Ако миналата година 

беше стартирало това комплексно разрешително и хипотетично сега ние имахме 

действащо такова, в какъв срок бихте предизвикали това състезание за оператор? Още 

утре, нали? И в другата седмица този оператор ще започне да работи на тази система. 

Ние загубваме една година и ощетяваме нашите съграждани с една инвестиция от 13 

мил.лв., може би май повечко бяха, които част от тях са наши средства общински. Стои 

един паметник на културата, който от всичките дълги приказки разбрах, че няма да 

работи още една година. Няма да има там 17 или 27 човека заети вътре, но пък нашите 

всички задачи са изпълнени. Изхарчихме парите, приемателна комисия имаме, но някой 

е решил, че трябва в този момент на 15.11. да стартира процедура за комплексното 

разрешително, като е можел да го направи една година по- рано. Защото ние имаме само 

едно комплексното разрешително, нямаме 600. Съгласни ли сте с мене, че това 

комплексното разрешително е можело да бъде пуснато една година по - рано, като са 

ясни параметрите на тази инсталация?  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Не, не съм съгласен с Вас.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Е, не сте съгласен, ама е така.  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Процедурата по изготвяне на документацията за внасяне на комплексно 

разрешително е достатъчно дълъг процес, който не е ей така да щракнеш, както и Вие 

сега казвате щраква кмета на Община Разград и след една седмица компостиращата 

инсталация и сепариращата заработват.  

Това е същата работа, както и с възлагането на процедурите за обществени 

поръчки, за финансовите анализи, които са необходими за изготвянето на всичките тези 

сложни процедури. Това е, много добре знаете, инсталация която не е нещо, което да го 

сложиш ей тука в тази стая и то да започне да работи. И не могат да се вземат ей така 

прибързано решение, да се казва- отделяме еди колко си средства, за да може веднага да 

започне да работи тази инсталация. То всичко е въпрос на сметки. За тези сметки се носи 

отговорност.  
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Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други становища по докладната записка? Господин Джипов, имате думата.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Аз имам въпроси. Първият от тях е, какво е количеството депониран отпадък за 

миналата година с точност?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Кой ще отговори? Може би господин Тахиров.  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Сега, когато съм правил разчетите, план-сметките за всяко едно населено място, 

съм взел реално събраните отпадъци от всяко едно населено място. От 01.01.2023 г. по 

месеци, единствено ориентировъчно съм взел за 11 и 12 месец. И мога да ви кажа за 

всяко едно населено място, говоря за отпадъци от сметовозите – 11 446 тона е за Разград. 

Мога да посоча и за всички населени места, а пък ако ви интересува конкретното 

населено място, мога да ви кажа. Това са реалните количества на отпадъците.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Тахиров, изключително съм удовлетворен, че говорите с факти, но дайте 

кажете ми числото. Вие много добре го знаете, имате го сметнато там в някоя екселска 

таблица. Кажете ми тотала за миналата година колко е- директен и точен ми е въпроса за 

Община Разград, град Разград плюс населените места. Колко с точност е депонирания 

отпадък?  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

В момента при мен не разполагам с данни за 2022 г., ако ме питате. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Миналата година. Много ясно и точно питам за коя.  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

В момента нямам такива данни. Мога да ви кажа след 5 минути, ако сляза долу до 

стаята си. Значи и вие можете да го проверите. Те са в Националната информационна 

система за отпадъци го има. Там ги отчитаме всяка година. Има ги там данните. Обаче в 

момента такива данни нямам. Аз понеже в момента обсъждаме план-сметката за 2024 г. и 

ви казах, че изготвянето е на базата на отпадъците, които са събрани през настоящата 

година и съм се подготвил, имам данните за сега.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Добре. Кажете ми за настоящата година.  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Така мога да ви кажа за всяко едно населено място и по месеци.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Общо. 
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Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Общо, общо имаме събрани от сметовози 16 359 тона, от сметовози, от които за гр. 

Разград 11 466, за селата 4 893. Села- от контейнери за едро габаритни отпадъци 1 440. За 

града- едро габаритните отпадъци от контейнерите, 7 кубиковите- 579 тона. И 

механизирано събрани, нерегламентирано изхвърлени отпадъци от територията на 

населените места и землищата, плюс уличното почистване- 6 141 тона. Общо прави 

24 521 тона.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. Има го и в докладната записка, така че би трябвало да го знаем 

общинските съветници.  

Господин Джипов, продължавате с въпросите?  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Добре. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря, господин Тахиров. След 15 едни и същи въпроса, получихме отговора, 

че е 24 521. Към кой месец е това, което Вие ни казвате като изчисления? Септември, 

октомври, ноември, декември? Към кой месец? 

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Значи, данните ги имам с точност до втория десетичен знак до 31 октомври. За 

ноември и декември, тъй като когато правих план-сметките, взех средни прогнозни 

стойности, на база това което са депонирали през годината за 11-12 месец. Обаче не 

считам, че ще се различава съществено. Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

На месечна база предполагам? Добре. И последния ми въпрос е, какъв е преходния 

остатък, ако въобще има, по това перо?  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Към кой момент?  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

2022-2023 г. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Госпожа Иванова, ще Ви отговори. 
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Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

На 1 януари 2023 г., преходният остатък от такса битови отпадъци от 2022 г. е 2 

мил. 350 564 лв.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Към него момент колко са били неразплатените? 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Декемврийските плащания, които винаги плащаме през месец януари, защото 

приключва края на месеца. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Добре. Колко са? 

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Не мога да кажа в момента. Средно варират месечно, Тахиров мисля, че… 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Средно месечно може ли, господин Тахиров да ми отговори?  

 

Г-жа Полина Иванова – Зам.-кмет на Община Разград 

Предполагам не повече от 300 000 лв. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Та въпросът ми води до следното становище и коментар, колегите нови общински 

съветници може да не са запознати, това е такса, не е данък. Таксата трябва да равни с 

разхода, който общината прави за това перо, т.нар. план-сметка за разходи за третиране 

на битови отпадъци. Община Разград не би трябвало и не трябва да събира повече пари 

от това, което ние трябва да направим като разход. Това е ясно на всички, че това е план-

сметка, но разхода, който в момента беше цитиран от 300 000 лв. към края на декември 

месец, който дължим и преходния остатък от над 2 мил.лв. означава, че ние сме събрали, 

не ние извинявам се, общинска администрация е събрала около милион и петстотин, 

милион и седемстотин повече такса, повтарям такса. Трябва да се прави разликата между 

такса и данък от нашите съграждани, което разбира се, не е правилно. И смея да твърдя 

нали, че така не трябва да се прави. Трябва тази отбивка както гледам я наричаме тука, да 

бъде пропорционална на това, което реално се получи.  

Господин Тахиров е прав, правилно е направил средно месечно. Но следния 

коментар също ще направя, в месеците, които са пролетно-летния сезон и заедно с 

есенния всички знаем, че по селата хората стават повече, да го нарека по този начин, 

което означава, че битовите отпадъци по тези села се увеличават процентно или в пъти 

повече. Честотата на сметоизвозване се определя от кметовете, но трябва да бъде 

обърнато внимание, че нали в един контейнер ако хвърлят две домакинства, лятно време 

вече хвърлят пет домакинства. Същото се отнася и за жилищните квартали, където има 

големи блокове с много население. Пример ще дам, ж.к. „Васил Левски“ по 3 контейнера 

има на група блокове, нали входове, реално погледнато в жилищни квартали с 

еднофамилни къщи, пак има по 3 на същия брой, което разбира се едно семейство или 5 

семейства в еднофамилни къщи много по-бавно пълнят тези 3 контейнера, отколкото до 

обяд се пълнят в тези ж.к. Така че, това нещо трябва да бъде изключително тясно следено 
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и да бъде коригирано. Защото нашите съграждани в големите квартали – ж.к. „Орел“, 

ж.к. „Васил Левски“, да не ги изброявам всичките, общо взето тънат в мизерия и 

боклуци, поради факта нали, че няма достатъчно контейнери. И разбира се обратно, в 

кварталите, които са с еднофамилни къщи- там има прекалено много контейнери и тези 

контейнери са празни, но ние ги отчитаме, че ги хвърляме разбира се, защото 

контейнеровоза минава, отчита ги, че ги е вдигнал, отчита, че ги е хвърлил и готово. 

Отчитаме пари за сметоизвозване, дали е пълен контейнера или не е пълен, това никой не 

му пука. Да не казвам, че в индустриалните зони, човека поглежда вътре в контейнера, 

вижда, че е наполовина празен, чекира го, че е готов, че е изхвърлен, продължават и 

въобще не се вдига този контейнер. Но този проблем винаги го е имало, като гледам няма 

да намери решение. Та това, което ние събираме като такса в повече, не би трябвало да е 

така. Аз ще помоля, ако разбира се ми бъдат дадени числата с точност, бих направил 

предложението тази цена, която е фиксирана – всички разходи, да бъде намалена с 

процент, който сме събрали като преходен остатък. Или приблизително милион и 

половина. Защото ние, пак казвам, това е такса не е данък, трябва да съберем точно 

толкова, колкото изразходим. Благодаря.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря.  

Сега давам думата на господин Добрев.  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Господин Джипов, може би сте съобразили, че най-вероятно тези средства, които 

са останали се дължат на това, че през последните години сме освободени от 

отчисления? Или не сте съобразили това? Няма нищо, което да сме надвзели на 

населението. Таксата е определена от общинския съвет, тя се начислява такава, каквато е 

определена от общински съвет. Средствата, които са по тази сметка се харчат единствено 

и само за дейности, които са за чистота и за опазване на околната среда. И абсолютно 

няма нищо вярно в това, че ние сме надвзели по някакъв начин таксата. Ако имате 

някакви конкретни наблюдения, аз също обикалям Разград и не съм видял място, където 

има само къщи, които имат 3 контейнера един до друг. Мисля, че са на достатъчно 

голямо разстояние и почти няма в Разград контейнер, който да е празен и да се вдига. 

Точно обратното е, винаги са препълнени. Това обаче се прави заради намалената 

честота на обслужване, която намалена честота на обслужване е обусловена от факта, че 

ние не можем да товарим повече населението с плащане на по-висока такса битови 

отпадъци. Това е, това твърдение, което Вие изразихте, аз смея да твърдя, че е точно 

обратното, пропорционално на това, което се случва в действителност. Ако имате такива 

наблюдения, заповядайте да ги обсъдим и да видим какви действия да предприемем.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Други? Господин Джипов, имате право на едно изказване по определен въпрос.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Беше споменато името ми. В правилника пише, че мога да се възползвам от 

правото на отговор. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 
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Това е друго. Ако имате лично обяснение, тогава Ви давам думата.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ок, не намерих правилната точка в правилника.  

Господин Добрев, благодаря за отправеното предложение. С удоволствие приемам 

предложението и ще дойда, и ще Ви покажа нали, че това нещо съществува. Контейнери 

на по около 20 метра, да не са долепени един до друг, но контейнери на една улица на 

около 20 метра седят в еднофамилни жилищни квартали. Няма проблем, това ще Ви го 

покажа след нова година и лично ще Ви заведа там, да се запознаете и да видите, че това 

нещо съществува. Няма да си правил селфи, защото не е колегиално. Но от всичко 

останало, което споменахте, отчисленията са нещо съвсем различно. Нека да го кажем 

директно и правилно. Значи отчисленията са нещо съвсем различно. Ние, тук говорим за 

такса и аз също споменах, и казах в множествено число, визирайки предишния общински 

съвет, защото не всички колеги и с това започнах, са били част от предишния общински 

съвет, и не са запознати с такса и данък и тези терминологии, които се използват в тази 

докладна. Не ги подценявам, просто ако някой по някакъв начин не е свършил своето 

домашно, госпожо Неделчева.  

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

10 минути имате право на изказване и ми се струва, че ги направихме.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Така че…Приключвам.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Чакам доктор Апти да приключи своето… 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Аз мисля, че Ви дадох думата за лично обяснение, тъй като беше намесено Вашето 

име.  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ами аз чакам ред в залата, за да мога да приключа, но очевидно няма да го получа, 

така че давайте колеги, гласувайте, да приберем повече пари от нашите съграждани.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Джипов.  

Господин Добрев имате думата. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Просто, то тук в табличен вид е написано, че плащането на отчисленията са част от 

формирането на план-сметката, честотата по която се изчислява такса битови отпадъци. 

Аз повече друго няма какво да добавя.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Минчев, иска думата. Заповядайте. 
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Г-н Милен Минчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря. 

Както отбеляза господин Тахиров, следващата година предстои да се определи 

методика, по която според мен ще бъде възможно най-справедлива, защото сега в 

момента нали всички знаем, че такса смет се плаща на база на данъчните оценки, което 

очевидно трябва да се промени. Моят въпрос е следният: правен ли е някакъв анализ, ние 

с вас сме го обсъждали няколко пъти, защото по селата има възможност да бъде 

организирано изхвърлянето на битовите отпадъци на база на индивидуални кофи. И 

мисля, че това ще бъде възможно най- справедливия начин за населението на… 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Госпожа Елка Неделчева не говори на микрофон. 

 

Г-н Милен Минчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ама госпожо Неделчева, елате и вижте какво се случва по селата. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Минчев, продължете с въпроса си. Моля Ви, не влизайте в диалог с 

останалите.  

 

Г-н Милен Минчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Така, имаме ли някаква такава готовност, някакво проучване и какво би струвало 

това на данъкоплатците? 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Добрев.  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Така е. Тази такса очевидно е несправедлива. Тя е несправедлива не само като 

пропорция за физическите и юридическите лица, не само и на база данъчните оценки, тя 

е несправедлива и за самите юридически лица, които плащат утежнено по принцип такса 

битови отпадъци. Много пъти сме го обсъждали този въпрос. Даже Ви давам един 

пример, едно предприятие например, в което има примерно площ, да речем 200 кв.м., в 

което има 100 работника, ползва един контейнер, а друго предприятие, което е на площ 

500 кв.м. и има 15 работника, ползва много повече контейнери, плаща много по- 

сериозна такса битови отпадъци. Но това е въпрос на действащото законодателство. Ние 

не можем да избягаме от това нещо. Дори съм изключително щастлив, че тази хипотеза 

бе отхвърлена и в Народното събрание не се прогласува, да се актуализират данъчните 

оценки в конкретния момент, когато на нас общините, на общинския съвет щеше да се 

падне тежката задача, да мислим какво правим реално с данъците и таксите, които 

събираме от населението.  

Сега ще дам думата на господин Тахиров, тъй като той е председател на 

постоянната комисия по околна среда към Националното сдружение на общините, да 

даде малко повече яснота по тези анализи, които са правени.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Тахиров.  
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Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Значи, разглеждат се няколко варианта, аз затова казвам, че трябва да изчакаме 

наредбата на Министерския съвет. Разглеждат се варианти или да бъде на съд или да 

бъде на потребител. И се предлагат за всяка компонента, да има различни варианти. 

Единствено за компонент- поддържане чистота на територии за обществено ползване, 

има въведена основа, освен потребител и квадратура. Само там имаме квадратура. Иначе 

всичко е свързано или с обем на съда, торба ли ще бъде, контейнер ли ще бъде или самия 

потребител. Значи, пак казвам, това е волята на закона. Всяка община, включително и 

ние трябва да се съобразим с това и вие ще бъдете призвани, уважаеми госпожи и 

господа съветници, да определите тези основи, считано от 1 януари 2025 г. Значи 

догодина по това време трябва да се вземе решение. Естествено ние ще ви подготвим 

предложение за това.  

А що се отнася- дали сме правили опити, да, навремето направихме – бившите 

квартали Стражец, Гецово и Пороище, предложихме им кофи. И какво се получи? Още 

първата година, след като им предложихме кофи, се отказаха Стражец и Гецово. 

Пороище издържаха малко. Обаче, като си направиха разчетите, трябваше страшно 

много да се увеличат разходите. И самото кметство тогава предложи, последно беше 

Пороище, да преминем от индивидуалните на общите съдове-бобъри.  

Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

Има ли други съветници, които ще вземат отношение по докладната записка? 

Господин Божков, заповядайте.  

 

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Имам въпрос към вносителя. Уважаеми господин Добрев, в таблицата, която 

следва докладната записка относно разходите в т.9, където е посочено, че разходи за 

контрол за осъществяване на дейности по поддържане на чистота на уличните платна, 

площадите, алеите,  парковите  и други територии в населени места са общо 21 лица, 

които ще бъдат назначени в селата. Знаем, че в Община Разград има точно 21 села, това 

означава ли, че  всяко едно населено място - село ще има по 1 човек? 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Да, това означава. 

 

 

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

И искам да доразвия въпроса си след този Ваш отговор. Знаем, че в селата Гецово и 

тия, които са посочени като най- големи разходи за събиране Гецово, Дянково, 

Киченица, Мортагоново, Раковски, Стражец, Ясеновец живеят повече от 1000 човека. В 

същото време, на територията на Община Разград има населени места, където живея под 

1000 човека. На практика това означава, че в селата не зависимо от броя на хората, които 

живеят ще има само 1 човек. Респективно работата, която ще вършат тъй като в т.2, 

където са упоменати размера на Фонд работна заплата и разходите, които са посочени в 

план- сметката, ще преминат от миналата година от половин бройка на цяла бройка, 
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съобразено с актуализацията на минималната работна заплата. Един работник, който е 

назначен към кмета на селото примерно Радинград, ще върши същата работа и ще 

получава същата заплата какъвто ще бъде в село Ясеновец, където живеят примерно 3000 

човека. Не ви ли се струва малко неравнопоставено това, като действие, тъй като въобще 

изискване по отношение на поддържане  на чистота, знаем нашите села на какво 

приличат? Имал съм възможност почти във всяко село да минавам по няколко пъти, един 

от най- големите проблеми на хората е чистотата. Да не говорим за това, какво говорят 

самите хора, че там където има назначен такъв човек, то обикновено мете само пред 

кметството. Уличната мрежа, примерно на Дянково, на Мортагоново, на Киченица, 

неможе да бъде съпоставена с уличната мрежа на село като да кажем Радинград, 

продължих с него като пример. И в тая връзка, аз правя едно предложение, броя на тези 

лица от 21 да станат на 28, като седемте човека, които бъдат допълнително назначени 

именно да обслужат тези големи села, които преди малко посочих и съответно да бъде 

променена и план- сметката на Фонд работна заплата. Тъй като си мисля, че в тези 

големи села, необходимостта от повече хора за поддържане на чистотата е много по – 

належаща, от колкото в малките села и не може да има равнопоставеност. Това мога да 

го внеса като официално предложение, госпожо Георгиева. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. 

Наистина го очаквам в писмен вид. Госпожо Неделчева, вие за реплика ли искате 

думата? Заповядай те. 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

А в този случай, тъй като в съответните села, където ще бъдат обслужени от повече 

от един човек се увеличават разходите, трябва да се увеличи таксата на населението в 

съответното населено място. Първото, което е, тоест не може примерно хората от по- 

малките села и най- вече знаем, че основната тежест понасят хората от гр. Разград като 

размер на таксата и покриване на разходите. И в малките населени места не може за 

сметка на това, да бъдат увеличени разходите в тези няколко големи населени места. 

Промяната на таксата няма как да се случи, защото всички знаем, че това е възможно до 

края на месец ноември, вече срока отдавна е минал. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. 

 Господин Божков, за дуплика предполагам? 

 

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, за дуплика.  

Госпожо Неделчева, да разбирам ли, че вие не сте заинтересована от чистотата в 

село Раковски каква е? 

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Това е абсолютно глупав въпрос, който ми го задавате в момента. Господин 

Божков, аз говоря тука за равнопоставеност, защото не може разходи на едно населено 

място да се трупат като ангажименти върху хората, които си плащат таксите от други 

населени места.  
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Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Много Ви моля, госпожо Неделчева, квалификацията на въпросите, ако тръгна аз 

да квалифицирам вашето поведение, не Ви подхожда като човек, който възпитава деца. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

В каква процедура сте в момента? Дадох Ви думата за дуплика, Вие продължавате 

да задавате въпроси?   

 

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Госпожо Георгиева, не мисля, че трябва да се квалифицира едно изказване с 

някакви термини каквито госпожа Неделчева използва? 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Няма нужда от квалификации. Давам думата на господин Добрев, който иска да 

отговори на поставените въпроси. Заповядайте.  

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Сега, няма как да не се солидаризирам с това, което госпожа Неделчева каза като 

реплика, не като дуплика. Тъй като това е методологията на изчисленията на таксата за 

битови отпадъци. Вие правите предложение, обаче тази такса за битови отпадъци е 

изчислена, така предложена пред вас и сроковете, в които може да се коригира това нещо 

в настоящия етап няма как да се направи, с тая план- сметка. Но веднага Ви отговарям, че 

има населени места, в които има по един такъв назначен човек, има населени места, в 

които има назначени изпълнители, които са повече на брой за съответните населени 

места. Естествено, е че хората не стигат, но нима твърдите, че в едно село като Радинград 

няма работа, да бъде уплътнен един човек на 8 часов работен ден. И той не чисти само 

пред кметството, той чисти обществени площи и територии. Много често се налага да 

чисти и около частни обекти, тъй като се допуска замърсяване. Тука обаче въпроса е и за 

контрола. Тука е въпроса да си отговорим, че в тая план-сметка освен разглеждайки се 

отделно за всяко едно населено място, намират отражение и това как се организира 

сметосъбирането. Какви контейнери за битови отпадъци примерно едрогабаратни… Ето 

господин Джипов, сега да не се оплакваме, че си нарушаваме, дето се казва, личния 

комфорт. Аз ако трябва да млъкна, Вие за да млъкнете, трябва да си мълчим тука по цял 

ден. Благодаря Ви, че ме прекъснахте. Пак заповядайте.  

Така че, в едно населено място, като в Радинград например, събирането на 

едрогабаритните контейнери се прави много по-рядко, отколкото в едно населено място 

като Ясеновец например. Но въпроса, в крайна сметка е, да оказваме контрол и спазваме 

правилата. Защото почистването на нерегламентираните сметища, което Община Разград 

прави, струва доста повече пари, отколкото щатната бройка, за която вие настоявате да 

има. Естествено, дай Боже да доживеем времена, в които ще имаме възможност да си 

позволим не по един, а по трима човека за село като Радинград и шестима за село като 

Ясеновец. Но в момента, реалностите са такива. И това са изчисленията, това е размера 

на средствата, които Община Разград може да си позволи за 2024 г.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Господин Джипов, въпроси ли имате? 
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Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Предложение имам.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Слушаме Ви. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря. 

За да не променяме план-сметката, така както господин Добрев каза, защото това е 

вярно, не можем в този момент да я променим.  

Имам предложение, уважаеми колеги, отворете на втора страница-разходи за 

поддържане на чистотата на паркове, градини, така, така, на села на граждански 

договори на стойност 500 лв. за всяко населено място, да бъде променена и там да бъдат 

добавени 7000 лв., или за т.нар. големи села или над 1000 човека, тази стойност 7000 лв. 

да дойде от позиция 12 или тя да бъде намалена с 7000 лв. Така план-сметката няма да 

бъде променена. И така ще позволим на кметовете на тези големи населени места да 

имат около 1500 лв. допълнителни средства, които с тях да могат да поддържат селото в 

по-добро хигиенично състояние, да го нарека по този начин. А относно, господин Добрев 

понеже каза – изхвърлянето на битовите отпадъци, това пак казвам, това е честота на 

сметосъбирането. Това е график, който трябва да бъде съгласуван, видян, че работи, да 

бъде проверен, че работи и т.н. Това е нещо, което не зависи от нас общинските 

съветници.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря.  

Господин Тахиров, иска думата. Заповядайте.  

 

Г-н Недим Тахиров – Началник на Отдел „Опазване на околната среда“ 

Уважаеми господин Джипов, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Искам да ви кажа, тази таблица с обобщените данни, просто съм изкарал, обобщил 

данните от всички приложения дето са, самите приложения са решенията по настоящата 

докладна. Вземате ли някакво решение, примерно – да се увеличат размера на 

гражданските договори, примерно от 500 на 1000 ли, на 5000 лв. ли, трябва в съответното 

решение, точката, която засяга самото приложение, трябва да се увеличи план-сметката. 

Аз просто на вас да ви е видно, да не четете запетайка по запетайка, да се ориентирате в 

сумите по план-сметките съм обобщил идентичните разходи, които са за съответните 

села. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря.  

За каква процедура искате думата?  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Това, което господин Тахиров коментира, аз също искам да го изкоментирам.  

Господин Тахиров, очевидно тази дискусия, Вие сте изключително компетентен по 

този въпрос нали, за което моите адмирации. През последните 8 години откакто аз съм 

общински съветник, винаги сте отговаряли компетентно на нашите въпроси и отговори, 
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и коментари т.н., затова понеже ние няма как да кажем с точност в позиция 11 или в 

план-сметката на позиция 11, къде с точност трябва да бъдат добавени, затова моля за 

Вашата експертиза, да го направите Вие, за да може да бъде отразено така както трябва и 

обобщено, както казвате Вие в тази таблица, която Вие сте направили. Благодаря.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Може ли по процедура?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Разбира се. Госпожа Неделчева, за процедурен въпрос.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Уважаеми колеги, виждам, че дискусията започна първо от пусто в празно да 

приливаме и някакви самодейни предложения, които трудно ще намерят място в 

изготвената докладна записка поради една или друга причина. Така че, не виждам 

смисъл от по- дълга дискусия от тази, която проведохме. И предлагам прекратяване на 

дискусията, и да преминем към гласуване.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Постъпило е процедурно предложение за прекратяване на разискванията. 

Има ли съветник, който да изрази отрицателно становище?  

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Разбирам от госпожа Неделчева, че чистотата на големите села е в пусто в празно. 

Така че, благодаря госпожо Неделчева. Аз възразявам.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Тъй като беше изразено и противно становище, ще подложа на гласуване, съгласно 

чл.68 от Правилника ни, предложението за прекратяване на дискусията. Моля 

общинските съветници да гласуват по това процедурно предложение.  

 

С 20 гласа - “ЗА“, „против“- 9, „въздържали се“- 1, процедурното предложение 

се приема.  

 

Пристъпваме, в такъв случай, към гласуване на докладната записка и 

предложенията по нея.  

Господин Джипов не ми е депозирал писмено предложение.  

Затова започваме с първото постъпило писмено такова, а именно от господин 

Божидар Божков. Ще ми е доста трудно наистина да го разчета.   

 

Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Точка 9, таблицата която е да се определят броя на лицата… 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

С разходите, броя на лицата заети по поддръжка на чистота да се увеличи от 21 на 

28. Това е предложението.  
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Г-н Божидар Божков – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Точно така.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Моля общинските съветници да гласуват по така направеното предложение от 

господин Божков. Режим на гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева Не участва   
3. Асение Фахриева Касим Не участва   
4. Атанас Станчев Станчев Не участва   

5. Биляна Николаева Асенова Не участва   
6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев Не участва   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева   + 

9. Галина Милкова Георгиева-Маринова   + 
10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева Не участва   
12. Елка Александрова Неделчева  +  
13. Зафер Ахмед Хюсеин Не участва   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова +   
16. Калоян Руменов Монев Не участва   
17. Левент Али Апти Не участва   
18. Левент Ахмедов Мехмедов Не участва   
19. Милен Йоргов Минчев +   

20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
21. Митко Иванов Ханчев +   
22. Михаил Парашкевов Тодоров  +  
23. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

24. Наско Стоилов Анастасов   + 
25. Николай Пламенов Пенчев Не участва   
26. Огнян Досев Обрешков +   
27. Онур Сали Гьочгелди +   

28. Павлета Иванова Якимова +   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова   + 
31. Руско Кулев Дянков  +  

32. Стоян Димитров Ненчев Не участва   
33. Хубан Евгениев Соколов Не участва   
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 След поименно гласуване, с 11 гласа - “ЗА“, „против“- 3, „въздържали се“- 4, 

предложението не се приема.  

 

Пристъпваме сега към второто вече постъпило писмено предложение от господин 

Джипо Джипов, което гласи следното: Точка 11 да се добави сума от 7000 лв. за 

големите села над 1000 човека. Сумата да се прехвърли от точка 12.  

Гласуваме по предложението на господин Джипов, което току що изчетох. Режим 

на гласуване.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   

2. Адевие Мехмед Алиева Не участва   
3. Асение Фахриева Касим Не участва   
4. Атанас Станчев Станчев   + 
5. Биляна Николаева Асенова Не участва   

6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев Не участва   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева Не участва   
9. Галина Милкова Георгиева-Маринова   + 

10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева Не участва   
12. Елка Александрова Неделчева   + 
13. Зафер Ахмед Хюсеин Не участва   

14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова   + 
16. Калоян Руменов Монев Не участва   
17. Левент Али Апти Не участва   
18. Левент Ахмедов Мехмедов Не участва   
19. Милен Йоргов Минчев +   
20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
21. Митко Иванов Ханчев +   
22. Михаил Парашкевов Тодоров  +  
23. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
24. Наско Стоилов Анастасов  +  

25. Николай Пламенов Пенчев   + 
26. Огнян Досев Обрешков +   
27. Онур Сали Гьочгелди +   
28. Павлета Иванова Якимова +   

29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова   + 
31. Руско Кулев Дянков Не участва   
32. Стоян Димитров Ненчев             + 

33. Хубан Евгениев Соколов Не участва   

 



49 
 

 

 След поименно гласуване, с 10 гласа - “ЗА“, „против“- 2, „въздържали се“- 7, 

предложението не се приема.  

 

С оглед на гласуваните предложения, сега пристъпваме към гласуване на 

докладната записка. На практика тя остава непроменена, такава каквато беше 

представена от вносителя. Режим на гласуване по докладна записка с вх.№494.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева +   
3. Асение Фахриева Касим +   
4. Атанас Станчев Станчев +   
5. Биляна Николаева Асенова +   
6. Божидар Вълчев Божков  +  
7. Валентин Стефанов Василев Не участва   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
9. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
10. Джипо Николов Джипов  +  
11. Елис Салиева Фейзиева +   
12. Елка Александрова Неделчева +   

13. Зафер Ахмед Хюсеин +   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова +   
16. Калоян Руменов Монев Не участва   

17. Левент Али Апти +   
18. Левент Ахмедов Мехмедов +   
19. Милен Йоргов Минчев  +  
20. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  

21. Митко Иванов Ханчев   + 
22. Михаил Парашкевов Тодоров +   
23. Надежда Радославова Димитрова +   
24. Наско Стоилов Анастасов +   
25. Николай Пламенов Пенчев +   
26. Огнян Досев Обрешков  +  
27. Онур Сали Гьочгелди  +  
28. Павлета Иванова Якимова Не участва   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова  +  
31. Руско Кулев Дянков +   
32. Стоян Димитров Ненчев          +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

 

Общинският съвет взе следното 
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 17 

 

Съгласно разпоредбите на чл. 66 от Закона за местните данъци и такси 

(ЗМДТ) за всяка календарна година е необходимо да се изготвят план-сметки за 

обезпечаване на финансовите разходи за дейностите по предоставяните от Община 

Разград услуги по чл.62 от ЗМДТ, за които се заплаща такса за битови отпадъци:  

- събиране и транспортиране на битови отпадъци до съоръжения и 

инсталации за тяхното третиране; 

- третиране на битовите отпадъци в съоръжения и инсталации; 

- поддържане на чистотата на териториите за обществено ползване в 

населените места и селищните образувания в общината. 

Във връзка с това общинска администрация подготви предложение за план-

сметки за финансовите разходи за Дейност „Чистота” за 2024 г., като общата им 

стойност е в размер на  6 380 271,31лв. 

Дейностите и финансовите параметри планувани в план-сметките за 2024 г. 

ще обезпечи изпълнението на задълженията на Община Разград произтичащи от  

Закона за управление на отпадъците, както и качеството на предлаганите от 

общината услуги по отношение на управление на битовите отпадъци и поддържане 

чистотата на териториите за обществено ползване. 

При изготвянето на разчетите за 2024 г. са предвидени следните видове 

разходи със съответните им обобщени стойности: 

 

1. Разходи за сметосъбиране с 2 241 броя контейнери 

тип "Бобър" от 1.1 куб.м., в това число за: 

1 478 422.62 лв. 

— гр.Разград 996 броя; 1 070 269.20 лв. 

— селата 1245 броя. 408 153.42 лв. 

2. Разходи за събиране на едрогабаритни отпадъци от 

контейнери с обем 3 куб.м. и 7 куб.м. 

32 523.00 лв. 

3. Разходи за събиране и транспортиране на 

отпадъци при провеждане на кампании за 

хигиенизиране на населените места. 

4 000.00 лв. 

4. Разходи за събиране на едрогабаритни и 

нерегламентирано изхвърлени отпадъци.  

309 555.79 лв. 

5. Разходи за обезвреждане на отпадъци на 

регионално депо, при планиран годишен обем 24 

521.54 тона. 

491 411.65 лв. 

6. Разходи за поддръжка на торови площадки в 

селата. 

31 500.00 лв. 

7. Плащане на отчисления по реда на ЗУО в размер 

на 98,86 лв. за тон депониран отпадък, при 

планиран годишен обем  

24 521.54 тона. 

2 424 199.43 лв. 

8. Разходи за лятно поддържане чистотата на 

територии за обществено ползване в гр.Разград. 

436 442.40 лв. 

9. 
Разходи за контрол за осъществяване на дейности 

по поддържане чистотата на уличните платна, 

345 346.00 лв. 
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площадите, алеите, парковите и другите 

територии в населените места за общо 21 броя 

лица назначени в селата. 

10. Разходи за издръжка на селата -материали на 

стойност 400 лв. за всяко населено място. 

8 400.00 лв. 

11. Разходи за поддържане чистотата на паркове, 

градини и други озеленени територии на селата - 

граждански договори на стойност 500 лв. за всяко 

населено място. 

10 500.00 лв. 

12. Разходи за поддържане чистотата на паркове, 

градини, алеи и други озеленени територии, 

изпълнявани от ОП "Паркстрой". 

500 000.00 лв. 

13. Разходи за зимно поддържане на 626 км улична 

мрежа в населените места, от които в: 

307 970.42 лв. 

— гр.Разград с дължина 167 км. и 42 почиствания 

на сезон; 

259 500.02 лв. 

— селата с дължина 459 км. и 8 почиствания на 

сезон. 

48 470.40 лв. 

  ВСИЧКО разходи 6 380 271.31 лв. 

 

Плануваните финансови средства в изготвените план-сметки са съобразени с: 

1. Броят на съдовете за битовите отпадъци и честота на обслужването им в 

съответствие със заповедта на кмета на общината за обявяване на границите на 

районите и видът на предлаганите от Община Разград услуги по чл. 62 от ЗМДТ за 

2024г. За 2024 г. в селата Гецово, Дянково, Киченица, Мортагоново, Раковски, 

Стражец и Ясеновец е увеличена честотата на обслужване на съдовете за битовите 

отпадъци спрямо 2023 г.; 

2. Размера на Фонд работна заплата на работниците назначени в селата, които 

са ангажирани с чистотата в съответното населена място. Предвидена е 

актуализация на минималната работна заплата за 2024 г. За следващата година са 

планувани по „цели“ щатни бройки работни места във всички населени места, като 

до сега същите бяха назначени за „половин” бройка за 4 часа.  

3. Размерите на дължимите обезпечения и отчисления определени по реда на 

чл.60 и чл.64 от Закона за управление на отпадъците за депониране на отпадъци (за 

2024 г. на обща стойност 98,86 лв. за един тон депониран отпадък); 

4. Размерите на единичните цени по сключените договори с избраните 

изпълнители за изпълнение на дейностите за „Експлоатация на обект: Регионално 

депо за неопасни отпадъци за общините Разград, Лозница, Исперих, Завет, Кубрат, 

Самуил и Цар Калоян“ и за „Събиране и транспортиране на битови отпадъци, 

разполагане и поддръжка на съдове за битови отпадъци, лятно и зимно почистване 

на улици и други места за обществено ползване на територията на гр.Разград и 

населените места на община Разград“. През 2023 г. след проведена обществена 

поръчка е сключен нов договор за експлоатация на регионалното депо в гр.Разград, 

съгласно който единичната цена за обезвреждане на отпадъци е увеличена от 15,96 

лв. на 20,04 лв. с ДДС.  

През настоящата 2023 г. година планираните средства за Дейност „Чистота” 

са в размер на 6 109 746,16 лв. Към 06.12.2023 г. извършените разходи са в размер на 
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3 189 480 лв. Начислените и невнесени към 30.11.2023 г. обезпечения и отчисления 

определени по реда на чл.60 и чл.64 от Закона за управление на отпадъците са на 

стойност 2 186 837,58 лв. С Решение № 607 по протокол № 44 от проведеното 

заседание на Общински съвет Разград на 28.02.2023 г. се даде съгласие средствата за 

изплащане на месечните обезпечения и отчисления за 2023г. по чл. 60 и чл. 64 от 

Закона за управление на отпадъците да останат по сметка на Община Разград и да 

бъдат трансформирани в средства за: 

- проектиране, доставка и изграждане на подземни контейнери за събиране на 

отпадъци с интегрирана информационна система за контрол и отчитане; 

- доставка на кошчета за отпадъци;  

- почистване на отпадъци от образувани сметища и замърсени терени в 

населените места;  

- доставка на комунална мултифункционална машина за почистване на 

територии за обществено ползване; 

- изготвяне на инвестиционен проект в работна фаза за изграждане на 

Пречиствателна станция за отпадъчни води за обекти „Компостираща инсталация 

и инсталация за предварително третиране на битови отпадъци за общините от 

РСУО Разград“ и „Регионално депо за неопасни отпадъци за общините Разград, 

Лозница, Исперих, Завет, Кубрат, Самуил и Цар Калоян“; 

- предоставяне на услуги по сключени договори за събиране и транспортиране 

на битови отпадъци и за депониране на отпадъци на регионално депо гр.Разград; 

- доставка на прикачно работно устройство за мини челен товарач – кофа за 

товарене на отпадъци; 

- доставка на трактор с прикачно работно устройство – мулчер за дробене на 

растителни отпадъци; 

- разходи за изпълнение на мерки по чл. 63 от Закона за здравето. 

В тази връзка е издадено Решение № 134-§60 (чл. 60 и чл.64 от ЗУО) от 

19.05.2023г. на РИОСВ – Русе, с което се дава разрешение на Община Разград да 

разходва месечните обезпечения и отчисления, дължими за периода от  01 януари да 

31 декември 2023 г. в съответствие с приетото решение на общинския съвет, като се 

представят разходооправдателните документи в РИОСВ Русе до 30.04.2024 г.   

Плана на приходите от такса битови отпадъци за 2023 г. е 6 000 000 лв. Към 

06.12.2023 г. постъпленията от такса битови отпадъци са в размер на 5 600 270 лв. 

Очаква се към 31.12.2023 г. събраните средства от такса битови отпадъци да са 

близки до планувания размер. 

За следващата 2024 г. се предвижда планиран приход от такса битови 

отпадъци в размер на 6 000 000 лв. при запазване действащите размери на таксите 

за битови отпадъци, което ще обезпечи приходната част на бюджета спрямо общата 

стойност на предложените план-сметки за 2024 г. Предвид на това за 2024 г. 

общинската администрация няма да предложи увеличаване на приходите от такса 

битови отпадъци чрез промяна на размерите им.  

План-сметките за 2024 г. са изготвени съгласно изискванията на чл.66, ал.1 от 

Закона за местните данъци и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет 

Разград за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Разград на обща стойност 6 380 271,31 лв. и включват 

необходимите разходи по населени места за: 

- осигуряване на съдове за съхраняване на битовите отпадъци - контейнери, 

кофи и други; 
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- събиране, включително разделно на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за третирането им; 

- проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване 

и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или съоръжения 

за обезвреждане, рециклиране и оползотворяване на битови отпадъци, 

включително отчисленията по чл.60 и чл.64 от Закона за управление на 

отпадъците;  

- почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите 

територии от населените места, предназначени за обществено ползване. 

В съответствие с разпоредбите на чл.66, ал.1 от Закона за местните данъци и 

такси и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград за определянето и 

администратирането на местните такси и цени на услуги на територията на 

Община Разград в компетентността на Общинския съвет е да одобри предложените 

план-сметки за разходите по третиране на битовите отпадъци за 2024 г.  

 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.66, ал.1 от 

Закона за местните данъци и такси във връзка с § 21 от Преходните и 

заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за 

местните данъци и такси и чл.16, ал.2 от Наредба № 14 на Общински съвет Разград 

за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на 

територията на Община Разград, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 21 гласа „ЗА“, „против“ – 7, „въздържали се“ – 1,  

 

Р Е Ш И: 
 

1.  Одобрява план-сметки на разходите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане чистотата на територията на населените места в Община Разград за 

2024 г., както следва: 

1.1. На обобщените разходи за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на населените места в Община Разград 

за 2024 година /Приложение № 1/ в размер на 6 380 271,31 лв. 

1.2. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 2/ в размер на 47 700,59 лв. 

1.3. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Благоево, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 3/ в размер на 61 414,53 лв. 

1.4. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Гецово, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 4/ в размер на 199 176,25 лв. 

1.5. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дряновец, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 5/ в размер на 66 324,98 лв. 

1.6. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дянково, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 6/ в размер на 164 398,30 лв. 
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1.7. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Киченица, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 7/ в размер на 79 935,46 лв. 

1.8. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Липник, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 8/ в размер на 49 316,14 лв. 

1.9. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Мортагоново, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 9/ в размер на 82 023,44 лв. 

1.10. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Недоклан, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 10/ в размер на 29 581,25 лв. 

1.11. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Осенец, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 11/ в размер на 89 843,72 лв. 

1.12. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Островче, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 12/ в размер на 42 974,70 лв. 

1.13. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Побит камък, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 13/ в размер на 41 713,31 лв. 

1.14. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Просторно, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 14/ в размер на 37 319,47 лв. 

1.15. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Пороище, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 15/ в размер на 71 968,41 лв. 

1.16. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Радинград, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 16/ в размер на  38 461,04 лв. 

1.17. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Раковски, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 17/ в размер на 134 413,98 лв. 

1.18. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Стражец, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 18/ в размер на 111 467,19 лв. 

1.19. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Топчии, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 19/ в размер на 49 322,58 лв. 

1.20. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ушинци, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 20/ в размер на 58 677,55 лв. 

1.21. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Черковна, общ.Разград за 2024 

година /Приложение № 21/ в размер на 45 359,05 лв. 

1.22. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ясеновец, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 22/ в размер на 127 277,57 лв. 
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1.23. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на гр.Разград, общ.Разград за 2024 година 

/Приложение № 23/ в размер на 4 751 601,80 лв. 

2. Общинската администрация да организира и контролира дейностите по 

сметосъбирането и сметоизвозването на битовите отпадъци по обявената със 

заповедта на кмета на общината честота за 2024 г., обезвреждането им на депо и 

поддържане чистотата на населените места при условия, гарантиращи качествено 

обслужване на гражданите, предприятията и организациите. 

             Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административния съд – Разград. 

 

/Приложения от №1 до №23 са неразделна част от Решение №17 и са 

приложени към протокола в отделен файл./ 
 

С Т А Т И Я 5 
 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№495/08.12.2023 г. 

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Кмет на Община Разград. 

Относно: Годишен план за ползване на дървесина на ОП „Разградлес“ – гр. 

Разград за 2024 г., на територията на СЦДП ТП „ДГС гр. Разград“. 

Заповядайте, господин Добрев. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На основание чл.95, ал.1, чл.114, ал.1 и чл. 120, ал.1, т.1 от Закона за горите, с ПМС 

№316/24.11.2011 г. е приета Наредба за условията и реда за възлагане изпълнението на 

дейности в горски територии- държавна и общинска собственост и за ползването на 

дървесина и недървесни горски продукти. Съгласно чл.7 от същата Наредба в горски 

територии общинска собственост ползването на дървесината  се извършва въз основа на 

годишен план, изготвен от общината, който се одобрява с решение на общински съвет по 

предложение на кмета на общината и се публикува на интернет страницата на 

съответната община в срок от 15 дни от одобряването му. В съответствие с изискванията 

е представен такъв  Годишен план за ползване на дървесина за 2024 г. в съответния 

териториален обхват, същият е изготвен от директора на ОП „Разградлес“ и е представен 

на вашето внимание. Предвид гореизложеното Ви, предлагам да одобрите Годишния 

план за ползване на дървесина, като определите и прогнозното количество през 2024 г., 

което да е в размер до  34 749 м3 лежаща маса и добитото количество предвидено от 

Годишния план за ползване на дървесина да остане за продажба по ценоразпис, чрез 

добив и продажба на добита дървесина от склад. 

Завърших.  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. 
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Докладната записка е разгледана в ПК по околна среда, селако, горско, водно и 

ловно стопанство. Затова давам думата на госпожа Френкева, да ни уведоми за начина, 

по който е гласувано по нея. 

 

Г-жа Валентина Френкева – Председател на ПК 

 Благодаря Ви, уважаема госпожо председател, 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 Докладна записка с вх.№495 бе разгледана на заседанието на ПК по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство и със: 7 гласа „ЗА“ без „против“ и 1 

„въздържали се“ докладната записка бе подкрепена и проекта за решение също. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

Давам думата на общинските съветници да изразят своите становища, мнения по 

докладната записка, ако има такива разбира се, или въпроси. Господин Ханчев, имате 

думата. 

 

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Много Ви благодаря. 

Аз имам два въпроса по т.3 от докладната, след отговорите евентуално ще направя 

и някакво предложение. Първият ми въпрос е- вижте там пише най-накрая, чрез добив и 

продажба на добита дървесина от склад. Нека все пак точно да уточним, за какъв склад 

става дума- за временен горски склад или за централен склад или и за двете. Това първо 

и второ- нека да разгледаме един казус свързан с продажбата по ценоразпис: да 

допуснем, че на склад някакъв склад, предприятието има примерно 60 куб. дървесина от 

някакъв вид и по някакъв асортимент. Има обаче трима преработватели, които проявяват 

интерес, по какъв критерий ще стане продажбата? Ето, на това искам да чуя отговор и ще 

предложа нещо. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Ханчев. Сега може би на господин Свилен Йорданов да 

дам думата, да отговори на въпросите. Заповядайте. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Добър ден, дами и господа общински съветници. 

По въпроса- за какъв склад става въпрос- то е регламентирано в Закона за горите 

какви са складовете и точно цитирам реда, по който се случва това нещо. Временен склад 

в горската територия. По отношение- по какъв ред става продажбата на юридически лица 

както така мога да схвана смисъла на въпроса, това е разписано по ценоразпис, а самия 

ред е утвърден от кмета с правила, които касаят продажбата на юридически лица, 

предварителни заявки, на базата на които се извършва ползването, а не да отсечем 

дървесината и след това да търсим пазар. Мисля, че бях кратък и точен в отговора. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Йорданов.  

Господин Ханчев, разбира се имате право на предложения, становища. 
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Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, други въпроси ако няма от колегите. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

В общ режим сме на въпроси и становища. 

 

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Аз предлагам следното в докладна записка относно: Годишен план за ползване на 

дървесина от ОП-„Разградлес“ за 2024 г. т. 3 да стане- Добитото количество дървесина за 

2024 г. от 34 749 лежаща маса предвидено по годишния план за ползване на дървесина да 

бъде предоставен за продажба по ценоразпис чрез и добив и продажба на добита 

дървесина от временен горски склад, нека все пак да го доуточним, това е добре за 

точност още повече, че Наредбата за дейности в горските територии общинска и 

държавна собственост не позволява това чл.4 ал.3 и предлагам допълнително, което е в 

наш интерес да сложим едно изречение към тази точка „Количества дървесина над 50 

куб.м се предлагат за продажба чрез тръжна процедура, а при липса на участници и чрез 

пряко договаряне по ценоразпис“. Благодаря Ви, ще дам предложението и в писмен вид. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

  

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Пак Ви казвам, това го правя в съответствие с чл.4 от тази наредба, която изисква 

нали тези Годишни планове основата, на която се правят където пише, че начина на 

продажба и конкретните количества дървесина от горски територии-общинска 

собственост, се определят с решение на общинския съвет, тъй че съвсем нормално и 

редно да конкретизираме в  наша  полза е, да го направим. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Господин Добрев, заповядайте. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Само може ли да конкретизираме - Вие предлагате за всяка една заявка над 50 куб. 

да се организира търг за нея за закупуването и. 

 

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Ако има голям интерес- защо не? Аз съм уточнил, като няма клиенти, с пряко 

договаряне при липса на участници, разбира се. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Да, просто питам конкретно  ли искате? 

 

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Точно така, нали няма да загубим от това, а ще спечелим. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 
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Процедурата, която предлагате е лицето Х подава заявка, че иска примерно 200 

куб. еди каква си дървесина и за тази дървесина директора обявява търг, ако се яви някой 

друг да закупи тази дървесина, тогава печели и това се добива. 

 

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Естествено. Защото все пак, трябва да има някакви точни критерии, иначе как да 

става, ако са трима кандидатите, как ще го изберем да е рус, къдрав, висок със сини очи, 

нали ами добре де и аз, ако съм желаещ не отговарям на тия критерии, ама да кажем на 

търга ще дам повече пари и Общината ще спечели от това. Нали така?  

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Да, разбрахме Ви, очакваме писменото Ви предложение. Други становища или 

мнения по докладната записка? Господин Наско Анастасов, заповядайте. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Аз имам два въпроса. Какво количество дървесина е добито и реализирано през 

тази година? И какви площи за залесяване са предвидени за догодина? 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Йорданов, Вие ли ще отговорите? Заповядайте, имате думата. 

 

Г-н Свилен Йорданов – директор на ОП „Разградлес“ 

Ползването през 2023 г., макар че не е завършила годината е 19 хиляди плътни 

кубика, от които 12 хиляди са за осигуряване на местното население с дърва за огрев и 

остатъка- 7 хиляди е закръглено за юридически лица. По отношение на плановете за 

залесяване, края на ноември бе утвърден горско стопански план, който е със срок на 

действие 10 г. и в който са разписани така наречения план за залесяване. 47 обекта са 

включени в този план и са посочени дървесните видове, насоките за залесяване, но има 

едно важно условие, за да се случи това нещо трябва да има съответното ползване. В 

тазигодишния план има един отдел, който при усвояването на дървесината следваща 

година ще бъде включен за подготовка за фиданки, да се закупят първо, да се произведат 

и след това да се извърши нужното залесяване. Така че, 2024 г. не е предвидено 

изкуствено залесяване. Така както пита господин Анастасов. По отношение на 

предложението на господин Ханчев, искам да взема отношение, защото то касае работата 

на предприятието и е съществено. Предприятието работи с един кратък период от 4 г., 

продава дървесината по ценоразпис, господин Ханчев, ако беше направил проучване на 

сегашния пазар на дървесината, как работят държавните стопанства, как ценна дървесина 

стои в складовете, в гората и търсят продавачи. Дали електронно, дали тайно, дали с явен 

търг и гние и после колегите лесничеи се чудят как тая дървесина да я бракуват по 

елементарен начин, да Ви го кажа. Хубаво е като се правят такива предложения, преди 

това да се видят финансовите реалности в държавните стопанства по тоя начин е 

регламентирано продажбата на дървесината за юридически лица и да се види реалността 

в ОП „Разградлес“. И след това вече могат да се правят конкретни предложения, защото 

аз имам много добри наблюдение, преки наблюдения за избора. Няма юридическо лице, 

който е заявил дървесина да не е получил съответната дървесина. Цените ги определяте 

Вие, те са минимални. Така че, това предложение за мен е нерентабилно, така да се 

изразя, завърших. 
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Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други изказвания?  Господин Ханчев, за какво искате думата в 

момента? За реплика, така да го разбирам? Заповядайте. 

 

Г-н Митко Ханчев – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Да, сега вижте какво, господин Йорданов, първо не може да казвате обобщено- 

държавни стопанства, общински, има и добри държавни стопанства, ние това добре го 

знаем, които работят изключително добре. Нека да не изключваме тази възможност да 

бъде фиксирана в докладната записка за тръжна процедура, това е само в наш интерес. 

Естествено, че когато няма достатъчно клиенти, да кажем нали за едно и също 

количество естествено, ще стане с пряко договаряне по ценоразпис, точно това е смисъла 

на моето предложение, просто аз искам да има още една добра възможност, което 

наистина е в интерес на нашата Община, и доброто стопанисване на общинската гора. От 

това, нищо не се губи, напротив- печели се. Добре, така да бъде. Това е съвсем отговорно 

пазарно поведение, към собствеността която имаме. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Така, продължаваме с разискванията. Господин Джипов, имате думата. 

 

Г-н Джипо Джипов– Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря. Аз имам въпрос. Господин Йорданов не знам дали случайно спомена 

въпроса ми е към неговото изказване. Тайно търсят купувачи какво означава това? Явно, 

тайно или по договаряне. Може би иска да каже таен търг, но просто съвсем не излезе 

така от неговата уста, благодаря. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Мисля, че въпроса беше риторичен така, че няма нужда да се впускаме отново в 

дебат по него. Има ли други изказвания по докладната записка? Не виждам такива, така 

че прекратявам дискусията и пристъпваме към гласуване. Първо, ще подложа на 

гласуване постъпилото предложение от господин Митко Ханчев. В докладната записка 

относно Годишния план за ползване на дървесина, т. 3 да придобие следната редакция: 

Добитото количество дървесина за 2024 г. с прогнозен размер до 34 749 м3 лежаща маса 

предвидено по Годишния план за ползване на дървесина за 2024 г. да бъде предоставено 

за продажба по ценоразпис чрез добив и продажба на добита дървесина от временен 

горски склад. И още едно добавено изречение: „Количество дървесина над 50 м3 се 

предлагат за продажба чрез тръжна процедура, а при липса на участници и чрез пряко 

договаряне.“ Моля, общинските съветници да гласуват по това предложение. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   
2. Адевие Мехмед Алиева Не участва   
3. Асение Фахриева Касим Не участва   

4. Атанас Станчев Станчев Не участва   
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5. Биляна Николаева Асенова Не участва   
6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев Не участва   

8. Валентина Маркова Френкева-Белчева Не участва   
9. Галина Милкова Георгиева-Маринова  +  
10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева Не участва   

12. Елка Александрова Неделчева Не участва   
13. Зафер Ахмед Хюсеин Не участва   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова +   

16. Калоян Руменов Монев Не участва   
17. Левент Али Апти Не участва   
18. Левент Ахмедов Мехмедов Не участва   
19. Милен Йоргов Минчев +   
20. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
21. Митко Иванов Ханчев +   
22. Михаил Парашкевов Тодоров  +  
23. Надежда Радославова Димитрова Не участва   
24. Наско Стоилов Анастасов Не участва   
25. Николай Пламенов Пенчев Не участва   
26. Огнян Досев Обрешков +   
27. Онур Сали Гьочгелди +   
28. Павлета Иванова Якимова Не участва   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

31. Руско Кулев Дянков Не участва   
32. Стоян Димитров Ненчев Не участва   
33. Хубан Евгениев Соколов Не участва   

 

След поименно гласуване, с 10 гласа - “ЗА“, „против“- 2, „въздържали се“- 0, 

предложението на Митко Ханчев не се приема.  

 

Пристъпваме към гласуване на самата докладна записка с вх.№495 относно 

Годишния план за ползване на дървесина от ОП „Разградлес“. Моля, режим на гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   

2. Адевие Мехмед Алиева +   
3. Асение Фахриева Касим +   
4. Атанас Станчев Станчев +   
5. Биляна Николаева Асенова +   

6. Божидар Вълчев Божков  +  
7. Валентин Стефанов Василев Не участва   
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8. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
9. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
10. Джипо Николов Джипов  +  

11. Елис Салиева Фейзиева +   
12. Елка Александрова Неделчева +   
13. Зафер Ахмед Хюсеин +   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    

15. Ивелина Любомирова Ангелова +   
16. Калоян Руменов Монев Не участва   
17. Левент Али Апти +   
18. Левент Ахмедов Мехмедов +   

19. Милен Йоргов Минчев  +  
20. Мирослав Тодоров Грънчаров  +  
21. Митко Иванов Ханчев  +  
22. Михаил Парашкевов Тодоров +   
23. Надежда Радославова Димитрова +   
24. Наско Стоилов Анастасов +   
25. Николай Пламенов Пенчев +   
26. Огнян Досев Обрешков  +  
27. Онур Сали Гьочгелди Не участва   
28. Павлета Иванова Якимова Не участва   
29. Петя Петрова Цанкова Не участва   
30. Радиана Ангелова Димитрова +   
31. Руско Кулев Дянков +   
32. Стоян Димитров Ненчев          +   
33. Хубан Евгениев Соколов +   

                                                    

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 18 

 

На основание чл. 95, ал. 1, чл. 114, ал. 1 и чл. 120, ал. 1, т. 1 от Закона за горите, 

с ПМС № 316/24.11.2011 г. е приета Наредба за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска 

собственост и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти.  

Съгласно чл. 7, ал. 1 и ал. 4 от Наредбата ползването на дървесина в горските 

територии - общинска собственост се извършва въз основа на годишен план, 

изготвен от общината, който се одобрява с решение на общинския съвет по 

предложение на кмета на общината и се публикува на интернет страницата на 

съответната община в срок 15 дни от одобряването му. В съответствие с 

изискванията е представен Годишен план за ползване на дървесина на ОП 

„Раздградлес“ гр. Разград, за 2024 г., в териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС 

Разград”, изготвен от директора на  ОП „Разградлес” гр. Разград.      

  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.5, ал.3, във 

връзка с ал.1, т.2, чл. 7, ал. 4, ал. 6 и чл. 71, ал. 6, т. 1 от Наредбата за условията и 

реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии – държавна и 
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общинска собственост и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти, 
чл. 27, ал. 3 и ал. 4, и чл. 30, ал. 1, т. 2 от Наредба № 22 на Общински съвет Разград 

за определяне на условията и реда за управление на горските територии, 

собственост на Община Разград, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 21 гласа „ЗА“, „против“ – 6, „въздържал се“ – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява Годишен план за ползване на дървесина на ОП „Разградлес“ 

гр. Разград за 2024 г., в териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС гр. Разград“, 

който да бъде публикуван на интернет страницата на Община Разград в срок от 15 

дни от одобряването му.  

2. Определя прогнозното количество дървесина за ползване през 2024 г. от 

ОП „Разградлес“ гр. Разград да е в размер до 34 749 м3 лежаща маса по Годишен 

план за ползване на дървесина на ОП „Разградлес“; 

3. Добитото количество дървесина за 2024 г. с прогнозен размер до 34 749 

м3 лежаща  маса, предвидено по Годишния план за ползване на дървесина за 2024 г. 

да бъде предоставено за продажба по ценоразпис, чрез добив и продажба на добита 

дървесина от склад.  

  

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК  пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

/Годишният план за ползване на дървесина на ОП „Разградлес“ гр. Разград за 

2024 г., в териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС гр. Разград“ е неразделна част 

от Решение №18 и е приложено към протокола в отделен файл./ 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Госпожо председател, искам да изразя отрицателен вот. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Разбира се, имате право на отрицателен вот, след като не сте участвали в 

разискванията. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, колеги, аз гласувах против, защото 

предложението на господин Ханчев беше истински така смислено облечено в една така 

философия на доброто управление на общинската собственост, а това което стана и това, 

което беше предложено в тая докладна, остава в мене едно усещане за известна липса на 

прозрачност, ако мога така да се изразя, поради тази причина аз гласувах против. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 
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С Т А Т И Я 6 
 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№496/08.12.2023 г. 

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Кмет на Община Разград. 

Относно: Определяне на представители на Общински съвет Разград за 

членове на Общинския съвет за намаляване на риска от бедствия в община 

Разград. 

Заповядайте, господин Добрев. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Благодаря. 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници,  

Съгласно разпоредбите на чл.65а, ал.1 от Закона за защита при бедствия за 

подпомагане изпълнението на дейностите по чл.65 от същия, от страна на кмета на 

общината е създаден общински съвет за намаляване на риска от бедствия. Членове на 

съвета, съгласно чл.65а, ал.2 от ЗЗБ са заместник-кметовете на общината, главния 

архитект на общината, представители на общинския съвет, ръководители на структурите 

за спешно реагиране, юридически лица, включително юридически лица с нестопанска 

цел и други, имащи отношение към намаляването на риска от бедствия. 

Председателстването, определянето на поименния състав на съвета и неговите 

правомощия са определени в разпоредбите на чл.65а и чл.65б от Закона. Предвид 

гореизложеното моля да вземете решение, с което да определите представители на 

Общински съвет-Разград в състава на Общинския съвет за намаляване на риска от 

бедствия. Завърших. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Добрев. 

Тази докладна записка е разгледана в ПК по законност, превенция на корупцията, 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации, поради което давам думата на нейния председател, господин Пенчев, да ни 

каже как е преминало гласуването. 

 

Г-н Николай Пенчев – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, уважаеми колеги общински съветници, на 13.12 

комисията проведе заседание и прие докладна записка с вх.№496/08.12.2023 г. с 6 гласа 

„ЗА“  без „против“ и без „въздържали се“. Като постоянната комисия взе решение 

персоналния състав да се допълни на днешната сесия.  

 

   Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС                        Благодаря, 

действително в заседанието на комисията както обичайно се случва, беше решено- да се 

предложат в зала, тези членове от общинския съвет, които да вземат участие в 

общинския съвет за намаляване на риска от бедствия. Давам думата за предложения.  

 

 Г-жа Елка Неделчева – „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, ВМРО, БНД“ 

Предлагам от групата съветници на Местна коалиция „БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, 

ВМРО, БНД“ г-н Руско Дянков. 
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Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС     

Други предложения? Госпожа Френкева. 

 

Г-жа Валентина Френкева – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви госпожо председател.  

Предлагам от групата на „ГЕРБ“ господин Хубан Соколов. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС     

Господин Грънчаров, имате думата. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, неоспорим е професионалния опит 

на колегата Божидар Божков и от името на групата „Продължаваме Промяната- 

Демократична България“ предлагам Божидар Божков за член на комисията. Благодаря. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС     

Господин Апти и Вие имате думата. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

От името на Политическа Партия „Движение за права и свободи“ Ви предлагаме 

Биляна Асенова. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други предложения? Госпожа Ангелова. 

 

Г-жа Ивелина Ангелова – „Възраждане“ 

От групата на Партия „Възраждане“ предлагам Ивайло Хъневски да бъде включен 

в състава на комисията. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Други предложения за членове на комисията за защита от бедствия? Не виждам 

такива. С оглед на факта, че в Закона няма някакво ограничение по отношение на 

бройката на общинските съветници, които могат да участват в Общинския съвет за 

намаляване на риска от бедствия и при наличието на пет постъпили предложения, моето 

предложение е всичките да ги гласуваме амблок, без да правим някакъв подбор от тях. 

Ще изрази ли някой общински съветник противно становище на моето? Не виждам, в 

такъв случай Ви предлагам да гласуваме амблок предложенията, които са постъпили, а 

именно: Руско Дянков, Хубан Соколов, Божидар Божков, Биляна Асенова и Ивайло 

Хъневски да станат членове на Общински съвет за намаляване на риска от бедствията. 

Моля режим на гласуване. 

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№19 

 

Съгласно разпоредбите на чл.65а, ал.1 от Закона за защита при бедствия /ЗЗБ/ 

за подпомагане изпълнението на дейностите по чл.65 от същия, от страна на кмета 

на общината е създаден общински съвет за намаляване на риска от бедствия. 

Членове на съвета, съгласно чл.65а, ал.2 от ЗЗБ са заместник-кметовете на 

общината, главния архитект на общината, представители на общинския съвет, 

ръководители на структурите за спешно реагиране, юридически лица, включително 

юридически лица с нестопанска цел и други, имащи отношение към намаляването 

на риска от бедствия. 

Председателстването, определянето на поименния състав на съвета и неговите 

правомощия са определени в разпоредбите на чл.65а и чл.65б от ЗЗБ. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.23, ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл.65а, ал.2, във 

връзка с ал.1 от Закона за защита при бедствия, Общински съвет Разград, с 29 гласа 

„ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, 

 

                                                       Р Е Ш И: 

 

Определя за представители на Общински съвет Разград в състава на 

Общинския съвет за намаляване на риска от бедствия, общинските съветници: 

1. Руско Кулев Дянков; 

2. Хубан Егениев Соколов; 

3. Божидар Вълчев Божков; 

4. Биляна Николаева Асенова; 

5. Ивайло Иванов Хъневски.  

 

Настоящето решение да се изпрати  на Кмета на Община Разград и на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

С Т А Т И Я 7 
 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№497/08.12.2023 г. 

Докладна записка от Хабибе Кязим Расим – зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Учредяване на безвъзмездни права на ползване върху части от 

имоти в горска територия – частна общинска собственост, находящи се в 

землищата на с. Балкански и  с. Раковски, общ. Разград. 

Госпожо Расим, имате думата да ни я представите. 

 

Г-жа Хабибе Расим – Зам.-кмет на Община Разград. 

Благодаря госпожо председател.  

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Представям на вашето внимание докладна записка с вх.№497 във връзка с 

учредяване на безвъзмездни права на ползване върху части от имоти в горска територия, 

частна общинска собственост находящи се в землището на с. Балкански и с. Раковски. В 

Община Разград са постъпили заявления от двама граждани с искане за учредяване на 
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права на ползване върху част от имоти горска територия за настаняване на пчелни 

семейства в частна общинска собственост находящи се в землището на Балкански и 

Раковски. Съгласно разпоредбите на Закона за пчеларството, пчелните семейства могат 

да се настанят в земеделски земи и горски територии общинска собственост, като за 

устройството ми в постоянните пчелини с над 10 броя пчелни семейства Общината 

учредява право на ползване при условия регламентирани в чл.13 от Закона за 

пчеларството. Учредяването на правото на ползване върху поземлени имоти в горски 

територии-общинска собственост е безвъзмездно. Предвид гореизложеното и 

разпоредбите на Закона за местното самоуправление и местна администрация и 

разпоредбите на Закона за общинската собственост, както и Закона за пчеларството, 

Закона за горите предлагам проект на докладна записка на Общински съвет да приеме 

следното решение: учредява безвъзмездни права на ползване върху части от имоти в 

горска територия – частна общинска собственост, за настаняване на пчелни семейства по 

заявления, съгласно Приложение № 1, представляващо неразделна част от настоящото 

решение.  Както и определя срок за учредяване правата на ползване 10 г. Завърших. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Докладната записка е разгледана в ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство и давам думата на госпожа Френкева да ни запознае с решението на 

комисията. 

 

Г-жа Валентина Френкева – Председател на ПК 

Благодаря Ви, госпожо председател. Уважаеми дами и господа общински 

съветници, настоящата докладна записка с вх. №497 бе разгледана в ПК по околна среда, 

селско, горско, водно и ловно стопанство и с 8 гласа „ЗА“  без „против“ и без 

„въздържали се“ бе подкрепена и решението също. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря. 

Имате думата за въпроси, становища или мнения по докладната записка? Не 

виждам такива, прекратявам тогава разискванията и Ви моля, да престъпим към 

гласуване на докладна записка с вх.№497. Моля, общинските съветници да гласуват. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2023 – 2027 година 

19.12.2023 г. – поименно гласуване 

 

№  Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Антон Руменов Монев +   

2. Адевие Мехмед Алиева +   
3. Асение Фахриева Касим +   
4. Атанас Станчев Станчев Не участва   
5. Биляна Николаева Асенова +   
6. Божидар Вълчев Божков +   
7. Валентин Стефанов Василев Не участва   
8. Валентина Маркова Френкева-Белчева +   
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9. Галина Милкова Георгиева-Маринова +   
10. Джипо Николов Джипов +   
11. Елис Салиева Фейзиева +   

12. Елка Александрова Неделчева +   
13. Зафер Ахмед Хюсеин +   
14. Ивайло Иванов Хъневски Отсъства    
15. Ивелина Любомирова Ангелова +   

16. Калоян Руменов Монев Не участва   
17. Левент Али Апти +   
18. Левент Ахмедов Мехмедов +   
19. Милен Йоргов Минчев +   

20. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   
21. Митко Иванов Ханчев Не участва   
22. Михаил Парашкевов Тодоров +   
23. Надежда Радославова Димитрова +   
24. Наско Стоилов Анастасов +   
25. Николай Пламенов Пенчев +   
26. Огнян Досев Обрешков Не участва   
27. Онур Сали Гьочгелди +   
28. Павлета Иванова Якимова Не участва   
29. Петя Петрова Цанкова +   
30. Радиана Ангелова Димитрова +   
31. Руско Кулев Дянков +   
32. Стоян Димитров Ненчев  Не 

участва  
  

33. Хубан Евгениев Соколов +   

       

Общинският съвет взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 20 

 

В Община Разград са постъпили заявления от граждани, с искане за 

учредяване на права на ползване върху части от имоти в горска територия, за 

настаняване на пчелни семейства в частна общинска собственост, находящи се в 

землището  на с.Балкански и с. Раковски,  общ. Разград. 

Определени са частите от имотите за настаняване на пчелните семейства и са 

изготвени схеми с идентификатори на точките. 

 Заявителите, имотите и границите на същите са посочени в Приложение 

№ 1 към настоящото решение. 

Съгласно чл. 11, ал. 1 и ал. 2 от Закона за пчеларството, пчелните семейства 

могат да се настаняват върху земеделски земи и горски територии, общинска 

собственост, като за устройването им в постоянни пчелини с над 10 броя пчелни 

семейства общината учредява право на ползване, при условия регламентирани в 

чл. 13 от Закона за пчеларството. 

Учредяването на право на ползване върху поземлени имоти в горски 

територии – общинска собственост е безвъзмездно, съгласно чл. 71, ал. 7, във връзка 

с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 39, ал. 5 и ал. 6 

от Закона за общинската собственост, чл. 11, ал. 2 от Закона за пчеларството и чл. 

71, ал.7, във връзка с чл. 69, ал. 3, т. 2 от Закона за горите,  Общински съвет 

Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ 

– няма, 

Р Е Ш И: 
  

1. Учредява безвъзмездни права на ползване върху части от имоти в горска 

територия – частна общинска собственост, за настаняване на пчелни семейства по 

заявления, съгласно Приложение № 1, представляващо неразделна част от 

настоящото решение.   

  

2. Определя срок за учредяване правата на ползване – 10 (десет) години.  

  

3. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповеди и да сключи 

договори за учредяване правата на ползване. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

(Приложение № 1 е неразделна част от на Решение№ 20 и е приложено към 

протокола отделен файл). 

 

С Т А Т И Я 8 
 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.№499/11.12.2023 г. 

Докладна записка от Джипо Николов Джипов, Калоян Руменов Монев и Антон 

Руменов Монев-общински съветници в Общински съвет- Разград. 

Относно: Отпускане на еднократна финансова помощ за подпомагане на 

лечението на Мартин Михайлов Христов от град Разград. 

Тъй като общинският съвет не прие съвместното разглеждане на двете доклади 

записки, тази продължава да стои на дневен ред. Предполагам от името на вносителите, 

господин Джипов иска да вземе думата. Заповядайте. 

 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Благодаря Ви, госпожо председател. 

 Уважаеми колеги, взехме преди около три часа разумно решение да подкрепим 

Марти, така че тази докладна записка съгласувано с вносителите  Калоян Монев и Антон 

Монев я оттегляме. Благодаря. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

И аз Ви благодаря.  

 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 
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Госпожо председател, Общината ако е намерила за три часа решение за още 15 000 

лв. може да гласуваме докладната, това в кръга на шегата, го казвам. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, приемаме го в кръга на шегата. С това изчерпахме точка първа 

докладни записки. 

 

ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

На първо място ще чуем информацията от Кмета на Общината относно изпълнение 

на решението на общинския съвет за миризмите под посочения номер от предходно 

заседание. Заповядайте, господин Добрев. 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

В изпълнение на т.5 от Решение № 707 по протокол № 50 от 10.08.2023 г.  от 

проведено извънредно заседание на Общински съвет-Разград, Ви предоставям следната 

информация по горепосоченото решение, а именно: 

Изисквана информация: „Задължава кмета на Община Разград да внася 

информация за предприетите от Общината и държавата действия по решаване на 

проблема със смрадта в град Разград на всяко редовно заседание на Общински съвет 

Разград до окончателното му решаване“. 

1. С писмо с вх. № 32-00-316/23.11.2023 г. на РИОСВ Русе на Община Разград са 

представени протоколи с резултати от извършени измервания с Мобилна автоматична 

станция на качеството на атмосферния въздух на територията на гр. Разград през месец 

октомври 2023 г. Видно от представените протоколи измерванията са извършени в 

периода от 20.10.2023 г. до 01.11.2023 г., по показател сероводород няма завишаване на 

средно дневните допустими концентрации. Отчетено е завишение на 28.10.2023 г. на 

средно часовите концентрации по показател сероводород в 22:00 часа – 0,0067 mg/m3и в 

23:00 часа – 0,0087 mg/m3, при норма 0,005 mg/m3. 

2. В отговор на наше писмо до „Български ВиК Холдинг“ ЕАД, МРРБ и МОСВ 

относно съдействие за намиране на източници за финансиране на инвестиционен проект 

„Реконструкция на съществуващата пречиствателна станция за отпадъчни води 

гр.Разград“ от държавния бюджет и/или Предприятието за управление на дейностите по 

опазване на околната среда е получено писмо с вх. № 91-00-40-1/20.10.2023 г. от МРРБ, с 

което ни информират, че:  

„При наличие на средства и предвид възможностите на бюджета на МРРБ за 

финансиране на горепосочения ВиК обект, ще бъдете уведомени своевременно“. 

3. В отговор на наше писмо до Министерството на здравеопазването да се  

прецизира становището на Националният център по обществено здраве и анализи с 

представяне на допълнителна информация за прякото влияние на отчетените 

концентрации на сероводород в атмосферния въздух на гр. Разград и възможните 

последици върху здравето на хората е получено писмо с вх. № 91-00-41-1/18.10.2023 г. от 

Министерството на здравеопазването. Общото изразено становище в писмото е, че 

определението на СЗО за здраве няма „две разнопосочни позиции за влиянието върху 

човешкото здраве“, което е посочено в нашето писмо в т. 1 и т.2 
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„1. Измерените концентрации на сероводород в атмосферния въздух са превишили 

обонятелния праг за усещане на неприятна миризма, но са значително по-ниски от 

праговите концентрации за дразнещ (иритативен) или токсичен ефект върху здравето на 

населението. 

2. Концентрациите на сероводород в атмосферния въздух в рамките на 

обонятелния праг имат отрицателно въздействие на населението, включително върху 

тяхното здраве.“, 

а са обяснени различни въздействия в зависимост от наблюдаваните концентрации 

на замърсителя-сероводород. 

4. Проведена е работна среща с управителя на „Водоснабдяване Дунав“ ЕООД 

относно изработване на работни проекти за реконструкция на Градска пречиствателна 

станция за отпадъчни води гр. Разград. На срещата е прието решение „Водоснабдяване 

Дунав“ ЕООД да извърши анализ и проучи най-добрите налични технологии в областта 

на пречистване на отпадъчните води и да изготви задание за проектиране, като го 

представи на Община Разград за осигуряване на финансиране и възлагане на 

проектиране на инвестиционен проект в работна фаза. 

5. Община Разград се отзова и предостави информация на предаване за 

журналистическо разследване по повод миризмите в гр.Разград. Между временно през 

този месец буквално от преди няколко дни станцията  на изпълнителната агенция на 

околна среда за измерване на качеството на атмосферния въздух е на територията на 

нашия град и ще остане до 28.12.2023 г., съгласно планувания график. Проведени бяха 

срещи както през месец декември с представителите на водоснабдяване „Дунав“ така и с 

представители на държавата и ресорни министерства, подготвихме предложение, за 

включване в бюджета на проектиране на градската пречиствателна станция на стойност 

1 000 000 лв., което предложение разчитаме да намери решение в бюджета на Република 

България за 2024 г. Това са дейностите, които са предприети през последния месец по 

въпроса за миризмите. Завърших. 

 
Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Добрев, господин Монев в тази процедура нямаме 

разисквания. 

 

Г-н Антон Монев – „МИР, Кауза Разград“ 

Исках само, ако господин Добрев прецени, да отговори на един въпрос. Господин 

Добрев, появиха се снимки на запечатани с пяна канализационни шахти, знаете ли 

случайно нещо по въпроса, защо е правено това нещо? 

 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Не, немога да отговарям на този въпрос, нямам така предоставена информация. 

 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря, нямаме такава процедура на задаване на въпроси. 

 
 

Г-н Джипо Джипов – Коалиция „ПП-ДБ“ 

Господин Добрев, ако прецени да отговори дали има информация относно това, 

което излезе в медиите за пломбиране на кран на АДМ- Разград и каква е причината, в 
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смисъл дали такава информация е постъпила към Община Разград, най- вероятно няма, 

но? 
 

Г-н Добрин Добрев – Кмет на Община Разград 

Не, няма конкретна информация, защо е пломбиран този кран. 
 

Г-жа Галина Георгиева – Председател на ОбС 

Благодаря. 

С това приключваме темата с отговора на решението на общинския съвет и ще 

започна със запознаване със следната информация, която ми подадоха от областната 

администрация и ме помолиха да ви изчета. В зала 712 на областна администрация 

Разград е подредена благотворителна коледна изложба- базар с предмети изработени от 

деца от детска градина №11 „Детелина“ гр.Разград и родителите им. Предметите са 

коледни украшение, новогодишни сувенири, има и други предмети. Събраните средства 

ще бъдат дарени за лечението на Марти и моля, който има желание да дари и да си вземе 

сувенир, да посети изложбата, която е инициирана от родителите и от обществения съвет 

към детска градина „Детелина“. Това е първото, сега съм длъжна съгласно нашия 

правилник да Ви запозная с материалите, които са постъпили между двете заседания, те 

са няколко на брой. С вх.№463/24.11.2023 г. е постъпила бизнес задача на „ДКЦ I 

Разград ЕООД“ за 2024 г., която е разпределена за разглеждане на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване; постъпила е молба от „Максимал-Разград“ 

ООД чрез управителя и съдружник Красимир Иванов Гайдаров, става дума за площадки 

пред сградата, които изискват асфалтарине на ул. “Прилеп“ и молбата, която е отправена 

от управителя на фирмата е съответно да се направят тези подходи, тази молба е 

разпределена на ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на Общината и 

ще бъде разгледана на следващото и заседание. Постъпила е също така молба от Лиляна 

Великова Панайотова от жк. „Освобождение“ №11 относно паркинга в непосредствена 

близост до двата жилищни входа, който обслужва и местата и паркиране на 30 броя 

живущи и също е разпределена на ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на Общината. В този период е постъпила и молба от живущите на ул. 

„Кресна“ № 20, 21 и 22 в гр.Разград, като същите считат, че следва да се положат 

ежедневни усилия за грижата за хората и гарантиране на благосъстоянието на жителите 

на Общината, като във връзка с гореизложеното вярват, че молбата им да бъдат 

предприети действия, за да бъде оправена непроходимата за автомобили и колички с 

майки с деца улица „Кресна“, като се прилага подписка от 38 на брой жители от тази 

улица от посочените номера. Също така искам преди да закрия заседанието и да Ви 

пожелая светли празници, да благодарим на Община Разград, която както всяка година, 

Ви предоставя съответните рекламни материали и да кажа, че днес според мен, все пак, 

въпреки всичко и въпреки политиката, която така или иначе не успяхме да загърбим, 

смята, че свършихме не лоша работа. Благодаря ви.  

В 16:40 часа закривам днешното заседание. Пожелавам ви весели празнични дни. 

 

                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                              /Галина Георгиева/ 

 

                                      ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                              /Михаил Тодоров/ 


